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drage občanke, 
dragi občani

…in tako bo minilo in prišel bo čas…. čas spominov, obljub, ves-
elja in upanja. Vse bo isto, kot je bilo, pa vendar drugače, neznano, 
mistično. Tudi pri nas doma v Juršincih bomo praznovali, se družili, 
pogovarjali in razmišljali o letu, ki se poslavlja. Veliko smo posto-
rili, a nikoli vsega. Zakaj so pričakovanja, ki vse pogosteje presegajo 
sposobnosti danega, mogočega. Zakaj se občutje preseganja in hre-
penenja po več in več zajeda v naše okolje, v naša razmišljanja? Zakaj 
smo pozabili biti zadovoljni in srečni in zakaj ne vemo več reči, da je 
tudi dobro odlično. Tako pa vsi hitimo k odličnosti, tekmovalnosti, 
kar vodi v nenehen boj s samim sabo in skupnostjo ter pozabljamo, 
da tudi malenkostipomenijo veliko, včasih največ. Kaj drugega pa 
je nasmeh na licih, stisk rok, prijetna beseda.Tudi sam sem  večkrat 
ujetnik tovrstnega razmišljanja in se sprašujem: »Pa kaj želimo še več 
za našo Občino?« A že naslednji trenutek sem soočen z realnostjo, s 
tekmovalnostjo, ki nam jo vsiljuje sistem, državna birokracija, boj za 
prestiž, ki ga nikoli ni dovolj.  Živimo pač na prehodu v leto 2017, ko je 
vse mogoče in ko lahko preživiš le, če sprejemaš igro tekmovalnosti, 
ki so nam jo vsili ne naši predniki, ki so častili, naravne zakonitosti 
in tradicijo bivanja, ampak nekdo, ki ga niti vidimo in poznamo ne. 
Vendar, spoštovani občanke in občani, ne bom več razmišljal o 
napisanem. Sedaj je čas praznovanja spominov, obljub, veselja in up-
anja. Če nam bo v teh prazničnih dnevih uspelo pozitivno razmišljati 
o samemu sebi, svojih prijateljih, sorodnikih, sovaščanih, smo na pravi 

poti, da najdemo zadovoljstvo in srečo. Čeprav si ob čestitkah namenjamo 
zdravje in takoj za njim srečo, verjamem, da je zadovoljstvo osnova za 
uresničitev slednjih dveh želja. 
V Občini Juršinci moramo biti tudi letos zadovoljni s projekti, ki smo jih izv-
edli. Mrliška vežica je v fazi končanja gradnje, obnovili smo cestne odseke 
v Lipovci in Gabrniku, obnavljali poškodovano cestno infrastrukturo ter 
pripravljali investicijske in gradbene projekte za prihodnji leti, vendar je 
to le ena plat razvoja občine. Pomebneje je, kar sem povedal:»Zavedati se, 
kdo smo in kam potujemo, kakšne odnose gradimo in ali smo zadovoljni 
sami s sabo«.  Da ne bomo pozabili na te vrednote, bomo v naslednjem 
letu izdali »občinsko kroniko«, ko bomo skozi historični presek iskali 
odgovore o življenju in če hočete usodi naših krajev. Resnično pa im-
amov naši občini nekaj, kar šteje veliko več, kot se včasih zavedamo. Im-
amo društveno-družabno življenje, kvalitetno izobraževalno institucijo, 
zdravstveno in domsko oskrbo za starejše, kar je veliko in pomembno. 
Našteta področja  bivanja so v funkciji zgolj nam občanom in so tiste 
malenkosti, ki štejejo dvojno in nas vodijo k zadovoljstvu.
Spoštovane, spoštovani,
ob božičnem praznovanju vam želim vse dobro v krogu prijateljev, 
znancev in sorodnikov. Naj vas toplina bližnjih osrečuje in bogati. V 
novem letu 2017 pa vam želim osebno zadovoljstvo in veliko zdravja.

vaš župan alojz kaučič 

Vsi skupaj pišemo zadnje strani letošnje kronike, vsak bo po svoje 
napravil inventuro v letu, ki se izteka. Tudi sam ob pisanju zadnjega 
uvodnika v letu 2016 ne morem mimo dejstva, da počasi končujemo 
eno poglavje, da je čas za kritičen pogled nazaj na opravljeno delo, 
storjene napake in zamujene priložnosti, je pa to seveda tudi čas za 
načrtovanje prihodnjih aktivnosti in dejanj. Upam, da smo ob zadostni 
meri samokritičnosti vendarle ponosni na opravljeno delo in zado-
voljni s potekom iztekajočega se leta, predvsem pa si želim, da vsi 
vsaj s kančkom optimizma vstopimo v novo leto 2017. Pred vami je 
prazničnaštevilka Juršinskih novic. V njej so podrobno predstavljene 
aktivnosti, ki so v naši občini potekale od avgusta dalje. Predstav-
ljeni so minuli dogodki, ki so se odvijali v okviru vaških odborov, 
posameznih društvih in po vaseh. 
Božič  in novo leto sta pred vrati. Na adventnem venčku smo prižgali 
četrto svečko, ki predstavlja ljubezen. Kako lepo je gledati, kako 
gorijo vse štiri svečke. Koliko svetlobe nam dajejo. Morda dovolj, 
da lahko ob njihovi svetlobi preberemo kakšno božično zgodbo ali 
zapišemo lepo misel. Vedno znova se sprašujem, kdaj bo svetloba 
svečk na naših adventnih venčkih dovolj močna, da bo med ljudmi 
svetel pogled, ki bo vodil v topel medosebni odnos.
Še je čas, da tudi letos obogatimo naše domove, družine in našo sos-
esko, ne le z zunanjim bliščem in s prepolno praznično mizo, ampak 
z lučjo četrte adventne svečke, ki predstavlja ljubezen. Naj nam ne 
bo pomembno, koliko lučk bomo prižgali na božičnem drevesu ali 
koliko bliskajočih in sijočih raket bomo ob silvestrovem spustili v 
zrak. Naj postane zares pomembno, koliko lučk bomo prižgali v 
očeh naših najbližjih. Le-ta svetloba božičnih praznikov zares šteje 
in ob letošnjih praznikih vam želim, da bi ta svetloba ostala za pri-
hodnje leto ter nam osvetljevala naše steze tudi takrat, ko se bodo 
ugasnile praznične luči.
 Mirne božične praznike in srečno 2017 vam želim skupaj z 
Uredniškim odborom Juršinskih novic, ki se skozi celotno leto trudi 
soustvarjati novice čim bolj zanimive in raznolike.

Urednik damjan šimenko
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 naša Cerkev končno »na SUHeM«
Že dolgo časa se naša cerkev sv. Lovreca bori 
z vlago. Le-tajo uničuje insili k propadanju  
od zunaj in znotraj. Kmalu bomo praznovali 
500 let začetka njene gradnje, zato smo se 
predstavniki  gospodarskega sveta, ključarji 
in naš duhovnik DušanTodorovič odločili, 
da jo moramorešiti pred vlago. Ker so tako 
stari objekti narejeni brez hidroizolacije, se 
je takoj pojavilo vprašanje, kako narediti 
sanacijo, da bo dobra, trajna in še poceni. Po 
dolgih debatah in posvetovanjih smo se le 
odločili za način, ki jepo mnenju gradbenikov 
najuspešnejši. 
Preden smo se lotili dela, smo se člani gos-
podarskega sveta in naš duhovnik odpravili 
k sosednjim cerkvam ter se pozanimali, kako 
so se oni lotili teh problemov. Ugotovili smo, 
da so tudi oni imeli ali pa še imajo podobne 
težave, kot jih imamo mi. Po vseh pogovorih 
je napočil čas, da se odločimo, kdo bo izvedel 
delo in za kakšno ceno. 
Povprašali smo naše gradbene izvajalce, če 
bi izvedli potrebna gradbena dela, in po nekaj 

dneh smo dobili predračune, ki so se gibali 
okrog 8000 evrov za delo, a niso bila zajeta 
vsa dela, ki smo jih na koncu izvedlisami.
Ko smo zaprosili zidarje, da izvedejo delo 
še letos, smo dobili odgovor, da imajo za 
letos dovolj dela in da bomo morali počakati 
naslednjo leto. Ker se nam je mudilo in ker 
imamo med  gospodarstveniki tudi zidarje in 
pridne delavce, smo se odločili, da dela izve-
demo v lastni režiji.
Najprej smo se lotili izkopa okrog cerkve do 
globine 30 cmpod nivo notranjosti. Z delom 
smo začeli na severni strani cerkve. Temelji 
so bili precej poškodovani,zato smo jih mor-
ali utrditi z betonom in jih dodatno armirati. 
Spodaj okrog temeljev smo naredili betonsko 
korito, na katero smo položili drenažno cev. 
Nato smo stene, ki so  v zemlji, izolirali in 
nanje nalepili stirodur . Po zunanji strani smo 
dali filc, na stene pa smo položili čepasto fo-
lijo in vse skupaj zasipali z gramozom debe-
line 30 cm. Okrog cerkve smo naredili tudi 
betonske obrobe in zasejali travo. Vso vodo, 

tudi meteorno, smo napeljali  stran od cerkve 
ter tako zaključili s prvo fazo del, ki so bila 
opravljena od zunaj.
 Pri projektu je sodelovalo 27 faranov, ki 
so delali prostovoljno, le dva mojstra smo 
delno plačali, tako da so dela z materialom 
skupaj stala le nekaj čez 4500 evrov. Ob tej 
priložnosti se zahvaljujem vsem, ki so kako-
rkoli pomagali pri delu ali s stroji, ki so nam 
veliko pripomogli, da je delo šlo lažje od rok. 
Hvala tudi dobrim gospodinjam in donator-
jem za malice, ki smo jih bili deležni.
Naslednje leto se želimo lotiti tudi notran-
josti  cerkve. Če nam bo uspelo, je odvisno 
od vas in od nas, zato vas že v naprej vabim k 
sodelovanju, da bomo našo cerkev lepo ure-
dili. Tako bo v ponos nam,  ki smo tu, in tistim, 
ki prihajajo za nami.
Ob bližajočih praznikihvam želim blagoslov-
ljene božične praznike ter zdravo ter uspehov 
polno novo leto 2017.

v imenu gospodarskega sveta andrej Lovrec

Avgustovska sobota, 13. 8. 2016, je bila v Juršincih zagotovo nekaj 
posebnega. Ob Puhovem muzeju v Sakušaku 83 – rojstni hiši našega 
izumitelja Janeza Puha – so se ob praznovanju 22. občinskega 
praznika Občine Juršinci s svojimi starodobnimi vozili zbrali člani 
Društva rojaka Janeza Puha Juršinci. Preden so se podali na pot proti 
Ljutomeru, jih je predsednik društva Vlado Slodnjak nagovoril in 
poudaril, da so z njimi posebni gostje, s posebnim namenom in pos-
lanstvom. Po uvodnih besedah smo se mu namreč pridružili: g. Boris 
Demšič, ambasador varnosti podjetja Goodyear; g. Alojz Kaučič, 
župan Občine Juršinci; ga. Jelka Svenšek, ravnateljica Osnovne šole 
Juršinci, ga. Saša Golob Hodnik, direktorica občinske uprave Občine 
Juršinci in moja malenkost, kot predsednik Sveta za preventivo in 
vzgojo v cestnem prometu Občine Juršinci. Vse zbrane nas namreč 
združuje ista skrb, in sicer skrb za naše najmlajše otroke v cestnem 
prometu. 
G. Boris Demšič je po kratkih nagovorih vseh gostov ravnateljici 

ge. Jelki Svenšekpredal donacijo:120 odsevnih brezrokavnikov za 
juršinske otroke. Takšnega darila smo bili izjemno veseli vsi prisotni. 
Ob tej priložnosti sta se ravnateljica in župan ambasadorju varnosti 
iskreno zahvalila. Takšnih dejanj smo vedno veseli vsi, ki nam ni 
vseeno za varnost naših otrok v cestnem prometu. Otroci so namreč 
naše največje bogastvo in si zaslužijo posebno pozornost v cestnem 
prometu, za kar bodo odsevni brezrokavniki zagotovo dodatno poskr-
beli. Tako nadaljujemo z uspešnim sodelovanjem občine in šole, pri 
čemer pa so nam tokrat na pomoč priskočili tudi člani našega društva, 
ki je s svojim udejstvovanjem tesno povezano s cestnim prometom. 
Na njihovo sodelovanje smo lahko še posebej ponosni. Zagotovo bi 
bil na vse zbrane ponosen tudi naš rojak in izumitelj Janez Puh. Naj 
postanejo in ostanejo občani Juršincev čim bolj varni.

Mag. donald rus, občinski svetnik in predsednik SpvCp občine 
Juršinci

odSevni breZrokavniki – SkUpaJ poSkrbeLi Za 
varnoSt našiH otrok
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Martinova nedelja je bila v naši župniji v znamenju zakonskih jubi-
lantov. Zahvalne sv. maše se je za okrogle obletnice porok udeležilo 
dvanajst parov, kipraznujejo od 5 do  60 let skupnega življenja. Bis-
erno poroko sta v februarju praznovala zakonca Osterc. Zbrali so se 
v učilnici, kjer smo jim pripeli šopke in se nato v procesiji in zvokih 
domačih muzikantov slovesno odpravili v cerkev. Mašo je v zahvalo 
darovalžupnik Dušan. Prisrčnemu pozdravu je sledil globok nagovor 

o ljubezni, saj so ravno zakonci žive priče, da ljubezen nikoli ne mine, 
če jo zmoreta zakonca črpati iz njenega izvira.Sledila je obnovitev 
zakonskih obljub in blagoslov vseh jubilantov za srečno nadaljnjo 
skupno pot.Druženje so v veselem razpoloženju, melodijah muzikan-
tov in polni mizi domačih dobrot nadaljevali v učilnici do poznega 
nedeljskega popoldneva.                 Marta Mikolič                                                                                       

foto: veronika Mikolič

ZaHvaLna Maša ZakonSkiH JUbiLantov

V objektu Občine Juršinci posluje tudi Krajevni urad 
Juršinci, ki je poslovna enota Upravne enote Ptuj. Glede na 
to, da že v marsikateri občini krajevni urad ne deluje več, vas 
prosimo, da se, v kolikor potrebujete spodaj navedene lis-
tine, obrnete na Krajevni urad Juršinci, saj je njegov obstoj 
odvisen tudi od števila obravnavanih oziroma oddanih vlog.  
Na Krajevnem uradu Juršinci lahko tako urejate zadeve: 
• S PODROČJA ODJAVNO-PRIJAVNE SLUŽBE: odd-
ate vlogo za izdajo osebne izkaznice ali potnega listine (ne 
glede na kraj stalnega prebivališča); oddate vlogo za vpis 
spremembe naslova v potnem listu; podate vlogo za pričetek 
postopka naznanitve pogrešanja osebne izkaznice ali pot-
nega lista; uredite prijavo ali odjavo stalnega ali začasnega 
prebivališča, podate vlogo za izdajo potrdila iz evidenc gos-
podinjstva in registra prebivalstva (potrdilo o stalnem ali 
začasnem prebivališču, potrdilo o skupnem gospodinjstvu); 
potrdite dovoljenja zakonitih zastopnikov za potovanje v tu-
jino (Bosno in Hercegovino) za mladoletne osebe do 15. leta 
starosti; podate podporo volivcev referendumskim pobudam 
in kandidaturam. 
• S PODROČJA MATIČNIH ZADEV: lahko pridobite 
izpisek iz matičnega registra (splošni izpiski, ki vsebu-
jejo zaznambe glede osebnega statusa); pridobite izpisek iz 
matičnega registra o rojstvu, ne glede na kraj rojstva; pridobite 

izpisek iz matičnega registra o sklenitvi zakonske zveze; pri-
dobite izpisek iz matičnega registra o smrti, ne glede na kraj 
smrti (za osebe, ki so umrle po 3. 5. 2005); podate zahtevo za 
sestavo smrtovnice za zapuščinski postopek; podate izjavo na 
zapisnik o priznanju očetovstva, pred ali po rojstvu otroka; pri-
dobite potrdilo o državljanstvu; pridobite podatke iz matičnih 
knjig; pridobite potrdila iz matičnega registra. 
• Na Krajevnem uradu Juršinci lahko oddate tudi 

VLOGE: ponudbo za prodajo kmetijskega zemljišča; izjavo 
o sprejemu ponudbe za prodajo kmetijskega zemljišča; za-
htevo za uvedbo postopka ugotavljanja dejanskega stalnega 
prebivališča (pisno ali ustno na zapisnik upravnega organa). 
• Na Krajevnem uradu Juršinci pridobite LISTINE IZ 
CENTRALNIH ZBIRK PODATKOV: izpiske iz ele-
ktronske zemljiške knjige (redni izpisek iz zemljiške knjige); 
potrdila oziroma izpiske iz zbirk geodetskih podatkov (prikaz 
parcele, lastninski list, potrdilo o parceli). 
• Na Krajevnem uradu Juršinci lahko opravite tudi UP-
RAVNE OVERITVE: prepisa ali kopije dokumenta; podpisa 
za potrebe vseh upravnih postopkov; garantnega pisma. 
Podrobnejše informacije lahko pridobite v času urad-
nih ur na telefonski številki 02 758 00 61. Krajevni urad 
Juršinci deluje vsak prvi in tretji ponedeljek v mesecu od 
8. do 12. ure  in od 13. do 15. ure.

kraJevni Urad JUršinCi
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Da ta rek res drži, nas iz prireditve v prireditev opominjajo naše nad-
vse aktivne LJUDSKE PEVKE KUD dr. Antona Slodnjaka Juršinci.

Z neumornim delovanjem, organizacijo samostojnih koncertov, nas-
topi na prireditvah doma in tudi širše, ohranjajo ljudsko izročilo in ga 
prenašajo na naslednje rodove. 22. oktobra so organizirale že tradi-
cionalni koncert, ki ga poimenujejo LJUDSKE PESMI IN VIŽE.
Tokrat so gostile pevce Kulturnega društva ljudskih pevk Jezero, 
Prešmentane falote KUD Stoperce, Hišni ansambel Društva upoko-
jencev Markovci, ljudske pevke TED LUKARI, ljudske pevce DU 
Turnišče, pevke Društva gospodinj Vitomarci, ljudski pevci in godci 
Veseli prijatelji - člani umetniškega društva Ustvarjalec Majšperk,  
pevke Kulturnega društva Skorba,  ljudske pevke DU in članice KPD 
Stane Petrovič Hajdina, ter »domače muzikante« v zasedbi: Julija To-
plak, Stanko Žnidarič, Stanko Plohl. Skozi koncert nas je vodil Rok 
Osterc, ki je s svojim sproščenim načinom vodenja dal prireditvi še 
poseben pridih.
Večer ljudskih pesmi in viž je potekal v prijetnem vzdušju nastopajočih 
in obiskovalcev, ki so naš kulturni center napolnili skoraj do zadnjega 
sedeža, kar smo bili vsi zelo veseli.
V odsotnosti župana je spregovorila podžupanja, ki se je med drugim 
zahvalila ljudskim pevkam za njihovo neumorno delovanje ter jim 
zaželela še veliko zdravih let, prav tako pa je predsednica KUD DR. A. 
Slodnjaka Juršinci, Lidija KUNČNIK, poudarila, da si brez nastopa 
naših pevk težko predstavljamo prireditve v domačem kraju in da smo 
člani društva ponosni na njih.
Po končanem koncertu smo se skupaj z nastopajočimi preselili v 
lovski dom, kjer smo nazdravili in skupaj zapeli.

dragica toš Majcen

kdor poJe rad, oStane v SrCU vedno MLad

Ljudske pevke kUd dr. antona Slodnjaka Juršinci pred domačim 
občinstvom ...

... in na koncertu v Majšperku.

V petek, 2. decembra 2016, je v Narodnem domu na Ptuju bila izvede-
na osrednja prireditev Območne izpostave JSKD Ptuj, na kateri so bili 
predstavljeni  dosežki najboljših posameznikov, skupin in društev na 
bodisi regijskih bodisi državnih prireditvah v organizaciji sklada  ter 
podelili priznanja Sveta OI JSKD Ptuj najzaslužnejšim na področju 
ljubiteljske kulture v letošnjem letu.
Med desetimi najzaslužnejšimi na področju ljubiteljske kulture v 
letošnjem letu je priznanje Sveta Območne izpostave JSKD Ptuj bilo 

podeljeno  tudi naši občanki Frančiški Brumen iz Zagorcev.Predlog za 
priznanje je podalo KUD dr. Antona Slodnjaka Juršinci.
Frančiški Brumen se je podelilo priznanje  za raziskovalno delo in 
ohranjanje nacionalne kulturne dediščine.Frančiška Brumen velika 
ljubiteljica ljudskega izročila, predvsem ljudskega petja. Vrsto let je 
že aktivna na področju ljudskih pesmi, ki jih je začela zbirati in zapi-
sovati ter na tak način poskrbela, da se živa kulturna dediščina ohranja 
in prenaša na kasnejše rodove. Ljudskih pesmi  iz območja Sloven-

skih goric in iz Juršincev se je učila 
od krajevnih in vaških pevcev že 
v svojem otroštvu. Leta 1996 je 
začela prepevati v mešanem zboru, 
ki je deloval v okviru KUD dr. An-
ton Slodnjak Juršinci, nato pa je leta 
2000 zbrala sopevke in jih povezala 
v skupino pevk ljudskih pesmi (s 
skupino so posnele 5 zgoščenk), 
ki delujejo še danes in se redno 
udeležujejo območnih revij ter os-
talih srečanj pevcev in godcev.

občinska uprava občine Juršinci

na fotografiji: Frančiška brumen 
(tretja z desne strani)

podeLitev priZnanJ Sveta JSkd ptUJ
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SedeMdeSet Let LovSke drUŽine JUršinCi

Letošnje leto je bilo za nas, lovce v LD Juršinci, prav posebno. Prazno-
vali smo sedemdeset let obstoja in ob tej priložnosti razvili nov prapor 
ter izdali priložnostno publikacijo. Kroniko je uredil dr. Marjan Toš,  
v njej je povzeta zgodovina delovanja LD Juršinci, opisano bogato 
in ustvarjalno delovanje juršinskih lovcev, naša skrb za varstvo nar-
ave in divjadi ter živahen društveni utrip: od lovskega strelstva do 
kinologije, lovske kulture in lovskih običajev. Sredstva za trakove 
in žebljičke so prispevali številni donatorji, slavnostno pa sta ga raz-
vila starešina Ivan Hrga in župan občine Juršinci Alojz Kavčič, ki je 
ob tej priložnosti lovcem in lovski družini zaželel še veliko  uspe-
hov pri varovanju narave in ohranjanju divjadi. Prapor je prevzel v 
varstvo praporščak Franc Pignar in v zaobljubi dejal, da ga bo pon-
osno nosil na vseh poteh LD, na lovskih in drugih prireditvah ter na 
zadnjih slovesih od članov zelene bratovščine. Z novim praporjem 
se je pobratilo kar 11 praporjev LD iz ptujsko-ormoške in maribor-

ske lovske zveze. Ob visokem jubileju je juršinskim lovcem čestital 
in se jim zahvalilza predano delo predsednik Zveze lovskih družin 
Ptuj-Ormož mag. Emilijan Trafela, ki je bil hkrati zastopnik Lovske 
zveze Slovenije. Zaslužnim za delo v lovski organizaciji so podelili 
priznanja in odlikovanje, v kulturnem programu pa so se predstavili 
učenci domače osnovne šole, rogisti ZLD Ptuj-Ormož, kvartet Bakus 
in harmonikašinja Julija Toplak. Lovci smo v ta namen pripravili tudi 
razstavo divjih živali, ki je bila v našem lovskem domu. Obiskovalci 
so lahko občudovali trofeje lisice, fazana, medveda, divje mačke, race 
mlakrice, divjega petelina, rogovje srnjadi, medveda in še veliko več. 
Razstavo so si ogledali tudi učenci iz juršinske osnovne šole ter otroci 
našega vrtca. 
Lovci smo se v tem letu družili tudi na različnih lovskih strelskih tek-
mah, kjer smo dosegli tudi zavidljive rezultate. Ob lovskem domu 
smo izvedli veliko gradbenih del. Izdelali smo novo hladilnico, uredili 
okolico in kletne prostore v lovskem domu. Da pa to leto ni bilo samo 
delovno, smo se družili s partnericami na skupnem pikniku v mesecu 
oktobru.  V mesecu decembru pa že potekajo skupni lovi, ki jih bomo 
zaključili s skupno večerjo. Prav je, da se tudi lovci znamo poveseliti, 
kljub vsem obveznostim sprostiti in se prijetno družiti med seboj.
Ker se bližajo hladni zimski dnevi, je prav, da poskrbimo za živali v 
naravi in jim pomagamo preživeti. Prav tako je pomembno, da poskr-
bimo za svoje štirinožne prijatelje (pse), da so ves ta čas pod ustreznim 
nadzorom.
Vsem članom in njihovim družinam, obenem pa tudi vsem lastnikom 
in uporabnikom prostora želim vesele in blagoslovljene božične 
praznike ter srečno, strpno in razumevanja polno novo leto 2017.

Starešina Ld Juršinci ivan Hrga
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Društvo za cerebralno paralizo Ptuj – Ormož je društvo, v katerem 
se združujemo starši in naši otroci s cerebralno paralizo in drugimi 
motnjami v razvoju, njihovi sorojenci, strokovnjaki in drugi ljudje, 
ki nas podpirajo. Društvo ima vlogo regionalnega povezovalca vseh 
takih družin, kar pomeni, da pokriva področje vseh občin nekdanje 
ptujske občine in področje celotne bivše ormoške občine.Tisti starši, 
ki kot prostovoljci delamo v društvu, se trudimo pomagati na novo 
prihajajočim družinam otrok s cerebralno paralizo in drugimi poseb-
nimi potrebami – od njihovih najnežnejših let, pa vse tja do odraslosti. 
Naše delovanje zajema različne dejavnosti, s katerimi na nek način 
poskušamo zapolniti vrzeli v delovanju države in  držati »varovalno 
mrežo« družinam, ki se znajdejo v tej situaciji.
Kljub temu, da je delovanje društva prostovoljno, pa so stroški za 
izvajanje vseh teh programov veliko večji, kot jih zmoremo, zato smo 
starši, ki delujemo v društvu, primorani iskati pomoč donatorjev, da ga 
lahko izpeljemo. Zato smo izredno veseli vsake pomoči v tej obliki – 
ena od možnosti je tudi ta, da nam namenite 0,5% dohodnine, kar vas 
nič ne stane, saj odmera dohodnine ostane enaka, vi samo državi pov-
este, komu naj nameni ta delež. Za vsako pomoč smo zelo hvaležni 
in zagotovimo lahko, da bo denar do zadnjega centa porabljen za do-

Za člani Rdečega križa Juršinci je kar pestra jesen. Obiskali smo naše 
upokojence v domu, jim spekli kostanje in potice ter se poveselili ob 
kozarčku mošta in ob harmoniki. Druženje je bilo 9.10. 2016, veselimo 
pa se že naslednjega obiska pri njih, ki bo pred decembrskimi prazniki. 
15.10. 2016 smo člani s pomočjo podmladka Rdečega križa Osnovne 
šole Juršinci izpeljali akcijo Drobtinica, ki poteka vsako leto ob 
svetovnem dnevu hrane. V akciji sodelujeta Rdeči križ Slovenije in 
Mercator. Namen akcije je ozaveščanje ljudi o hrani, deljenje kruha, 
zbiranje prostovoljnih prispevkov, ki so v celoti namenjeni osnovni 
šoli za potrebe otrok. Akcija je bila zelo uspešna, saj smo razdelili vseh 
90 kolačev kruha ter veliko paketov peciva, ki so ga pripravile naše 
članice ter učenke iz osnovne šole.
Novembra smo razdelili pakete pomoči po vaseh občine, pričakujemo 
pa še eno razdelitev pred božičnimi prazniki.
1.12.2016 je potekala krvodajalska akcija, ki se je naši krvodajalci 
zmeraj zvesto udeležujejo. Ob tej priložnosti bi povabili vse, ki se 
počutite zdrave in sposobne darovati kri, da se udeležite krvodajalske 
akcije, ki bo 6.4. 2016.
Pred prazniki bomo člani skupaj z županom obiskali tudi naše starejše 
občane.
Člani Rdečega križa Juršinci želimo vsem občankam in občanomvesel 
božič in srečno novo leto 2017.

drUštvo Za CerebraLno paraLiZo ptUJ – orMoŽ

rdeči kriŽ JUršinCi

bro veliko družin, ki potrebujejo podporo. Pa tudi sicer dobrodošli v 
našem centru na Ptuju blizu avtobusne postaje. Z veseljem vam bomo 
razkazali  izdelke, ki jih naši mladi izdelujejo v VDC-ju in jih proda-
jajo in poklepetali – če se ljudje osebno spoznamo, se lažje razumemo 
in če razumemo drugega, se ga tudi nehamo bati. Dobrodošli!

nada polajžer predsednica Sončka dCp ptuj-ormož
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Člani vaškega odbora vasi Dragovič se lahko pohvalimo z letošnjim 
uspešno dokončanim projektom – obnovitev kapele na Aleluji. Ob 
tej priložnosti bi se radi zahvalili vsem vaščankaminvaščanom za 
kakršenkoli prispevek, ki so ga namenili za izvedbo sanacije. Prav 
tako se zahvaljujemo izvajalcem del, ki so jih opravili v dogovor-
jenem času. Našo Alelujo sedaj krasi čudovito obnovljena kapela. Naj 
bo odraz našega sodelovanja in vestne skrbi zanjo.
  
V letošnjem letu smo se tudi družili ob različnih dejavnostih:
• februarja smo imeli srečanje Dragovičanov, ki je potekalo v 
lovskem domu LD Juršinci ob velikem številu zbranih ter odlični 
glasbi, jedači in pijači. Srečanje je trajalo do jutranjih ur. Obiskal nas 
je tudi župan Alojz Kaučič;
• marca je potekala robota, uredili smo bankine in posekali veje ob 
cesti;
• prvega maja smo postavili prvomajsko drevo pri BrankuKolariču;
• julija smo se udeležili vaških iger, kjer smo dosegli zavidljivo 3. 
mesto;
• avgusta smo se udeležili turnirja v nogometu med vasmi;
• novembra smo martinovali z Grlinčani in sodelovali v različnih 
igrah.

deJavnoSti v dragovičU

Dragi vaščani, ob prihajajočih praznikih vam želimo obilo blagoslova 
in topline v vašem domu,v novem letu 2017 pa obilo razumevanja in 
druženja. Želimo si, da bi se na takšnih dogodki srečevali še v večjem 
številu, s tem bi pokazali, da smo na pravi poti. 
V prihodnjih dneh bo vsako gospodinjstvo v Dragoviču prejelo vaški 
koledar s sliko naše kapele.

vaški odbor dragovič
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Na Kukavi smo bili vedno družabni ljudje, vendar nam je manjkal 
prostor za druženje.Ko se nam je pred štirimi leti g.Kuhar dal v najem 
zemljišče, smo takoj pričeli z aktivnim čiščenjem zemljišča.Porodile 
so se ideje, da bi na tem zemljišču zgradili objekt za vaško druženje. 
Sprva smo želeli manjši objekt, potem pa so bile želje vedno bolj 
ambiciozne. Pričeli smo z izravnavo zemljišča ter postavitvijo prvih 
temeljev za objekt. Sledilo je zbiranje lesa,ki smo ga samostojno 
podrli, pripeljali na parcelo in ga zažagali s pomočjo mobilne žage. 
Postavili smo ogrodje in uredili streho.Naslednje leto smo pričeli 

z urejanjem betonskih rob-
nikov in utrditvijo tal. 
Vmes je svojo podobo do-
bivala tudi okolica.Nato 
smo se odločili da bomo 
objekt z izjemo sprednje te-
rase tudi zaprli. Izkazala se 
je tudi potreba po sanitari-
jah. Potrebe za vodo sani-
tarij smo rešili z zbiranjem 
deževnice. Za simbolično 
ceno smo kupili tlakovce 
za ureditev tal v notran-
josti in zunanjega dela te-
rase. Objekt je vedno bolj 
dobival današnjo podobo. 
Zunanjost in notranjost 
smo zaprli z deskami, tudi 
za izolacijo objekta smo 
poskrbeli. Na koncu je še 
sledila postavitev točilnega 
pulta in montiranje klime 
za ogrevanje prostora. Še 
enkrat se zahvaljujemo 
vsem, ki ste kakor koli 
pripomogli k uresničitvi 
projekta Kukava 99.

 vaški doM, UStanovitev drUštva kUkava 99  
in drUge deJavnoSti vaščanov kUkave 

V mesecu aprilu smo na Kukavi ustanovili društvo Kukava 99. Us-
tanovnega občnega zbora se je udeležilo 18 vaščanov. Njihov skupni 
cilj je bila želja po druženju. Ko smo ljudje v nekem cilju povezani, 
ko imamo skupne želje, smo sposobni premikati gore, in takrat se 
lahko zgodijo tudi čudeži. Na Kukavi je veliko ljudi, ki so v vsakem 
trenutku pripravljeni pomagati, kar se kaže na prireditvah, ki smo jih 
skupaj dobro izpeljali. Tukaj smo zato, ker želimo vsem dobro, da se 
ob raznih druženjih poveselimo ter pozabimo na vsakdanje skrbi in 
na koncu veseli odidemo domov. Vse, ki še niste vključeni v društvo, 
vabimo, da se nam pridružite.
Na Kukavi smo družabni ljudje. V dokaz so različni načini druženja 
skozi vse leto. Eden takih je velikonočno streljanje na Kukavi, ki je 
bilo že šestnajsto po vrsti. Zbralo se je veliko pokačev iz domače 
občine kot tudi od drugod. Pokači so ponosni na svoje »nabijače« in 
vsako leto se pokažejo z novimi in izboljšanimi »nabijačami«.  Že 
tretje leto zapored smo na Kukavi  postavili tudi majsko drevo. Ob 
lepem sončnem vremenu se je zbralo veliko vaščanov, saj je prvi maj 
praznik dela in je prav, da si vzamemo čas za prijatelje in sosede ter se 
ob dobri kapljici poveselimo.
 Čas za druženje je bil tudi 15. avgusta, na praznik Marijinega 
vnebovzetja, ko  je tradicija, da se v naših krajih postavlja klopotec. 
Tako tradicijo imamo že vrsto let tudi na Kukavi.Ta praznik je veljal 
kot časovni mejnik v vinogradih, kajti dober vinogradnik mora do ve-
like maše postoriti vsa dela v vinogradih.Poveselili smo se ob  domači 
glasbi, odličnih pečenkah in dobri kapljici domačih vinogradov. 

i.t. in drugi
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V soboto, 12. novembra, smo svojemu namenu predali prenovljeno cesto Gabrnik–Kukava. Kljub slabemu vremenu je bila udeležba zelo do-
bra. Otvoritve se je udeležila večina svetnikov, podžupanja in župan, ki nas je tudi nagovoril. Po opravljeni slovesnosti smo druženje nadaljevali 
na »Kükavi 99«, kjer smo imeli prvo vaško martinovanje, ki se je zavleklo dolgo v noč.                i. t.

otvoritev CeSte gabrnik-kUkava

Dobili smo idejo, da bi lahko tudi na 
Kukavi izvedli »golažijado« in 28. 
maja 2016 to tudi uresničili.Začeli 
smo z zbiranjem ekip. Odziv je bil 
presenetljiv. Prijavilo se je dvanajst 
ekip iz domačih in sosednjih občin.
Za meso je poskrbel organizator, 
vse ostalo (kotel, začimbe …) pa 
si je morala priskrbeti ekipa sama. 
Časa za kuhanje golaža je bilo na-
tanko štiri ure.Konkurenca je bila 
zelo močna. Na koncu je tričlanska 
komisija ocenila, kdo je bil v ku-
hanju golaža najboljši. Ni bilo 
lahko, ker so vse ekipe pripravile iz-
vrsten golaž. Zmagal je golaž ekipe 
Podmornic.Sledila je zabava pozno 
v noč.

goLaŽiJada
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V nedeljo, 18. 9. 2016, smo vaščani Hlaponcev na pobudo in željo 
več vaščanov iz domače in sosednje vasi organizirali prvo prijateljsko 
športno srečanje s sosedi s Kukave. Ker smo oboji po srcu in duši 
športniki, smo se srečali predvsem z namenom, da se pomerimo med 
sabo v igri nogometa. Vse skupaj je potekalo predvsem v sproščenem 
prijateljskem vzdušju, saj je bil glavni moto srečanja medsebojno 
druženje, zato prekrškov na igrišču skorajda ni bilo in glavni sod-
nik tekme ni piskal niti enega prekrška za rumeni ali rdeči karton. 
Prav tako je igra nogometa temeljila na medsebojnem spoštovanju in 
»fairplayu«, zato so vsi sodelujoči zapustili igrišče nepoškodovani. 
Le nekaj težav so imeli v prihodnjih dneh nekateri starejši igralci, ki 

so zaradi prevelikega enkratnega napora čutili bolečine v mišicah. 
Ampak tudi ti so preživeli. Rezultat medsebojnih dvobojev v 
nogometu tako ni bil bistvenega pomena, ampak je štelo le, da se ob 
druženju veselimo, kar nam je vsekakor odlično uspelo. Oboji smo 
bili navdušeni, da nam je končno uspelo izpeljati takšno športno 
srečanje. Ker smo se tudi razšli v prijetnem vzdušju, smo obljubili, 
da bomo srečanje ponovili in se ponovno pomerili v igri nogometa.  
Hvala torej našim sosedom s Kukave in vsem vaščanom Hlaponcev, 
ki so pripomogli k uspešni izvedbi prijateljsko športnega srečanja med 
vasmi. Se vidimo naslednjič na Kukavi.

mag. donald rus, občinski svetnik

priJateLJSko športno SrečanJe: 
HLaponCi–kUkava

Društvo Športni park Gabrnik je organiziralo šesti tradicionalni 
»NOGOMET FEST«, nogometni turnir na travi 5+1. Turnir se je začel 
v soboto, 25. 6. 2016, ampak smo ga morali zaradi slabega vremena 
prestaviti na nedeljo, 3. 7. 2016. Na njem je sodelovalo 22 ekip iz 
štajerske regije. Turnir si vedno ogleda veliko športnih navdušencev. 
V soboto se je začel članski turnir, na katerem je sodelovalo 18 ekip, 
ampak ga je prekinil dež. V nedeljo so se najprej pomerili veterani. V 
konkurenci 6 ekip je slavila ekipa Veterani Drbetinci. Ob 17.00 sta se 
med sabo pomerili ženski ekipi Cerkvenjaka in Svete Trojice. Zmagale 
so nogometašinje  iz Cerkvenjaka.  Nato je sledila končnica članskega 
turnirja vse do finala. Spremljali smo res zanimive in enakovredne 
obračune, na čase zelo borbene in vročekrvne. V veliko finale sta se 
uvrstili juršinska ekipa Zvone team in ekipa Športni park Drbetinci. 
Napeta tekma se je končala z 2:0 v korist Drbetincev. Drugo mesto je 
pripadlo ekipi Zvone team, tretje mesto je osvojila ekipa ŠD Lotus 
Cerkvenjak in četrto T-Matom. Hvala naši legendi Dejanu Zavcu, da 
si je vzel čas in podelil pokale zmagovalcem.
Rezultati Četrtfinale: 
- Zvone team–Turistična kmetija Amur 2-1
- Vaška Krčma – Športni park Drbetinci 1-1(p)
- T-matom–FC Mihovci 3-1
- Rosa 1825–ŠD Lotus Cerkvenjak 0-1
Polfinale: 
- T-matom–Športni park Drbetinci 0-0 (p)
- ŠD Lotus Cerkvenjak – Zvone team  1-1(p)
Tekma za 3. mesto
- ŠD Lotus–T-Matom 2-0
Finale: 

- Zvone team–Športni park Drbetinci 0-2

Naj Igralec: Grega Hebar (Zvone team)
Naj vratar: Matej Horvat (Športni park Drbetinci)
Zmagovalna ekipa Športni park Drbetinci je nastopila v naslednji 
zasedbi: Matej Horvat, Jani Druzovič, Sandi Horvat Šurc, Dušan 
Gavez, Sebastian Škerget Bani, Martin Šimunek, Matej Lorenčič, 
Vlado Bratec, Sandi Podgoršek, Željko Žmavc, Sergej Košnik in De-
jan Kocmut, selektor ekipe: Marko Viola
Rezultati Veterani: 
1. mesto: Veterani Drbetinci
2. mesto: Flor Mont Stara Nova vas
3. mesto: Veterani Gabrnik
Vsem prijateljem, sosedom, sorodnikom, sponzorjem, ki ste kakor 
koli pomagali pri izvedbi turnirja, se iskreno zahvaljujemo in upamo, 
da se vidimo tudi prihodnje leto. Čestitke vsem, ki so prejeli pokale 
in nagrade.

darjan čeh

»nogoMet FeSt«
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v JUršinCiH Je potekaL MikLavŽev Mini pokaL  
v StreLJanJU Z Zračno pUško

V soboto 3. 12. 2016 je v organizaciji Strelskega društva Juršinci na 
domačem strelišču potekal MIKLAVŽEV MINI POKAL, v streljanju 
z zračno puško z naslonom za cicibane, cicibanke, mlajše pionirje 
in mlajše pionirke, ki se ga je udeležilo 34. tekmovalcev iz 7. Strel-
skih društev (SD Juršinci, SD 1. Pohorski bataljon Ruše, SD Varstroj 
Lendava, SD Jože Kerenčič Miklavž pri Ormožu, SD Trnovska vas, 
SD Leskovec pri Krškem in SD Kisovec).Na fotografiji strelci iz SD 
Juršinci in SD Kisovec.
Posamezno je pri cicibanih prvo mesto s 176 krogi osvojil Burič Maks 
SD 1. poh. Bataljon, drugo mesto je osvojil Arh Gramec Žan s 173 
krogi iz SD Leskovec in tretje Potrč Gal s 172 krogi iz SD 1. poh. 
Bataljon.
Pri cicibankah je prvo mesto z drugim najboljšim rezultatom tek-
movanja 183 krogov osvojila Burič Tina SD 1. poh. Bataljon.
Ekipno so pri cicibanih prvo mesto osvojili strelci iz SD 1. poh. Batal-
jon s 531 krogi drugi so bili strelci SD Leskovec s 482 krogi in tretji 
strelci SD Jože Kerenčič iz Miklavža pri Ormožu s 319 krogi.
Posamezno je pri mlajših pionirjih osvojil prvo mesto s 179 krogi 
Kralj Nik iz SD Kisovec, drugo mesto je osvojil Marušič Anej SD 
Juršinci s 178 krogi in tretje mesto Legenič Luka SD Varstroj Lendava 
s 177 krogi.

2. pokaL občine JUršinCi v StreLJanJU Z Zračno 
pištoLo oSvoJiLi ptUJčani

V nedeljo 9. 10. 2016 je v organizaciji Strelskega društva Juršinci na 
strelišču v Kidričevem potekal 2. Pokal Občine JURŠINCI, v strel-
janju z zračno pištolo, ki se ga je udeležilo 30. tekmovalcev iz 8. ekip. 
Posamezno je prvo mesto s 573 krogi osvojil Sašo Stojak SK Ptuj, 
drugo mesto je osvojil Jože Čeper s 566 krogi iz SD Vremščica in 
tretje Cveto Ljubič s 565 krogi iz SD Železniki.
Ekipno so prvo mesto osvojili strelci iz SK Ptuj (Sašo Stojak, Majda 
Raušl in Zlatko Kostanjevec) drugi so bili strelci SD Jože Kerenčiči 
iz Miklavža pri Ormožu (Boštjan Simonič, Simon Simonič in Miran 
Miholič) in tretji strelci SD Juršinci (Miroslav Moleh, Rok Pučko in 
Ludvik Pšajd).
Zmagovalci 2. pokala občine Juršinci ekipno z organizatorji turnirja 
od leve: darko pavlin, Simon Simonič, Miran Miholič, Zlatko kostan-
jevec, Sašo Stojak, Majda raušl, Ludvik pšajd ml. in Miroslav Moleh.

Pri mlajših pionirkah je prvo mesto z najboljšim rezultatom na tek-
movanju 185 krogov osvojila Skubic Nika SD Kisovec, druga je bila 
Zver Nina s 181 krogi in tretja Jezernik Alina s 178 krogi obe iz SD 
Varstroj Lendava. Ekipno so pri mlajših pionirjih prvo mesto s 537 
krogi osvojili strelci SD Kisovec, drugo mesto je pripadlo ekipi SD 
Varstroj iz Lendave s 536 krogi in tretji so bili strelci SD Juršinci s 
525 krogi.

Miroslav Moleh

regiJSko prvenStvo Z Mk pištoLo 50 Metrov
Na regijskem prvenstvu v streljanju z MK pištolo proste izbire na 
50. metrov, je bil najboljši Ludvik PŠAJD ml. iz SD Juršinci z rezul-
tatom 528 krogov in tako od leta 2013 ostaja nepremagan na regi-
jskem prvenstvu v tej disciplini. Na drugo mesto se je z rezultatom 522 
krogov uvrstil lansko leto deseto uvrščeni v mladinski konkurenci na 
EP v Pragerskem Sašo STOJAK iz SK Ptuj, Miroslav MOLEH iz SD 
Juršinci pa je z rezultatom 517 krogov osvojil tretje mesto. Ekipno so 
normo za državno prvenstvo dosegli samo tekmovalci SD Juršinci.

regijsko prvenstvo z Mk pištolo od leve: Miroslav Moleh, Uroš Mo-
horko, Sašo Stojak, Ludvik pšajd ml., rok pučko in Matevž Mohorko.
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Spoštovana ekipa, spoštovani člani in vsi tisti, ki ste kakorkoli 
bili z nami, pa čeprav nekateri samo v mislih. V nedeljo, 18. 9. 
2016, je potekalo zadnje, 6. kolo državne lige vleke vrvi za naslov 
državnega prvaka. Odvijalo se je na Celjskem sejmu. Pred ve-
liko množico navijačev iz celotne Slovenije smo se pomerile 
najmočnejše in najspretnejše ekipe v naši državi. Tekmovali smo 
v dveh kategorijah, in sicer do 750 kg. ter do 900 kg. Naše društvo 
se je vpisalo v zgodovino ... Postavili smo nove mejnike ter doka-
zali, da s trdo voljo, z vztrajnostjo, odločnostjo in s trdim delom 
lahko dosežemo skoraj nemogoče vzpone. Pogum in lojalnost 
vsakega izmed nas je obrodilo sadove. Ta nedelja ne bo za nas 
nikoli pozabljena: 

- drugo  mesto v kategoriji do 750 kg,  
- skupno tretje mesto državne lige v kategoriji do 750 kg, 
- tretje mesto v kategoriji do 900 kg.

Za vse uspehe smo prejeli čudovite pokale. Toda to še ni vse; prejeli 
smo tudi  pokal za najbolj FER PLAY ekipo državnega prvenstva, na 
kar smo še posebej ponosni. Pokazali smo veliko športnega duha, vz-
trajnosti, kolegialnosti, poskrbeli za dobro ime društva in posamezni-
ka, za dobro ime naše občine širom Slovenije. Skupaj smo v letošnjem 
letu prejeli deset pokalov. 

drŽavna Liga v vLeki vrvi

Iskrena hvala tudi našemu koscu in žanjicama, Albertu Horvat, Štefki 
Žmauc ter Katiki Petrovič, ki so prav tako veliko prispevali k ugledu 
društva in občine Juršinci ter prejeli čudovit pokal za doseženo tretje 
mesto na žetvi starega klasa na Stari Gori. 
Ne smem pozabiti na naše sponzorje: Dejan ZAVEC, naš MISTER 
SIMPATIKUS, Fitnes center ZDRAVO, ŠPORTNA UNIJA Sloven-
ije, Aleš ZIDOVNIK, BIOTERME Mala Nedelja, Pekarna BLAN-
KA Cirkulane, mesarstvo VALENKO Dornava, Andrej ROŠKAR 
Slavšina, Ribarnica DELFIN Ptuj, Sladki BUTIK Ptuj, Foto Langer-
holc, Okrepčevalnica PRI DARINKI Juršinci, Restavracija Amfora 
Ptuj, HERVIS Ptuj, Bar KAUČIČ Juršinci, WILLIAMS d.o.o Haj-
dina, Trsničarstvo Roman Bec Zagorci, Simon Vršič Zagorci, Marko 
Toplak Juršinci, Darko Bogša Sakušak, Matjaž Žnuderl, Alojz Herga 
Gabrnik, Kristjan GOLOB Dragovič, Stanko ZORKO Grlinci, PGD 
Gabrnik, PGD Grabšinski Breg. Vsem se iskreno zahvaljujemo. 
Posebej pa moram izpostaviti človeka z velikim srcem, ki s svojimi 
nesebičnimi dejanji znova in znova prispeva tako finančno kot mor-
alno našemu mlademu društvu ŠDO Juršinci. Spoštovani prijatelj 
DANILO PUKŠIČ iz Gradiščaka, še enkrat iskrena hvala. 
Dragi prijatelji, ponosen sem na vas in ponosno, častno in pogumno 
bom stopal z vami na vsakem koraku. Iskrena hvala tudi ekipam: Buče 
aktualni državni prvaki, Bistrica ob Sotli podprvaki, Svetinja, Dob-
rina, Ljubljana ... in Viki Prekmurje, ŠTRK.
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V prejšnji številki Juršinskih novic smo vam že predstavili novico, 
da je v Juršincih ponovno začel delovati Judo klub Juršinci. Tokrat 
v novi, drugačni sestavi, vendar z jasnim ciljem: ponovno postati 
uspešen klub, na katerega bomo lahko vsi ponosni. Judo ima v naši 
občini bogato in pestro zgodovino, zato se bomo zagotovo trudili, da 
nam ponovno uspe. 
Ob začetku šolskega leta smo se vrnili nazaj in začeli znova. Začeli 
smo s tremi skupinami. Prvo skupino otrok, ki jo imenujemo »judo 
vrtec«, vodi trenerka Martina Fras, ki je nekoč sama zelo uspešna 
zastopala barve Judo kluba Juršinci. Drugo skupino, ki jo imenujemo 
»mala šolo juda« in tretjo skupino, ki jo imenujemo »šola juda«, vodi 
trener Patrik Vojsk, ki je tudi eden od ustanoviteljev novega kluba in 
uspešen tekmovalec, ki trenira v sklopu Prleške judo zveze. 
Starši in njihovi otroci so vrnitev domačega kluba pozdravili z zaupan-
jem, zato v Judo klubu Juršinci trenutno pridno trenira že skupaj 33 otrok. 

JUDO VRTEC
Program judo vrtca je namenjen otrokom od 4 do 6 let, primeren pa 
je tako za dečke kot za deklica. V tem programu otroke postopoma 
uvajamo v vadbo juda. Vadba poteka v športni opremi in ne v kimoni. 
Za uvedbo tega programa smo se odločili iz dveh razlogov, V tem 
obdobju je otrokov motorični razvoj v velikem razmahu in s pravil-
nim pristopom lahko za nadaljnji otrokov razvoj naredimo veliko. 
Judo tudi ponuja preko neposrednega telesnega kontakta edinstveno 
možnost vplivanja na otrokov socialni in moralni razvoj. 
V judo vrtcu se otroci seznanijo z osnovnimi etičnimi načeli juda. Pou-
darek je na izboljšanju osnovnih motoričnih sposobnosti in navajanju 
otrok na medsebojno sodelovanje. Otroci preko dela v parih in skupi-
nah pridobivajo občutek za sodelovanje s partnerjem, delo v skupini in 
se navajajo na osnove discipline, ki jih zahteva ukvarjanje s športom. 
V program »judo vrtca« se otroci lahko vključijo tudi med letom, 
vendar je v Judo klubu Juršinci vpis trenutno že omejen, saj v skupini 
ni več prostih mest. 

OSNOVNA ETIČNA NAČELA JUDA
Z osnovnimi etičnimi načeli juda se otroci srečajo že v »judo vrtcu«. 
Gre za način življenja, s katerim živimo judoisti in so razdeljena na: 
vljudnost, pogum, iskrenost, ponos, skromnost, spoštovanje, samoo-
bvladovanje in prijateljstvo. 

JUDO NOVIČKE: 
Zoja in Evelin Munda uspešno nastopali na svoji prvi tekmi v novem 
klubu
V sklopu Prleške judo zveze v Ljutomeru trenirata tudi Zoja in Eve-
lin Munda iz Juršincev, ki sta se 27. 11. 2016 po daljšem premoru 
udeležili svoje prve tekme z novim klubom. Nastopili sta na mednar-
odnem judo turnirju Jennersdorf 2016, ki je potekal v sosednji Avstri-
ji. Obe sta nastopali v starostni skupini U14. Pri tem je starejša od njiju 
– Evelin Munda, v kategoriji do 44 kg premagala vse nasprotnice in 
osvojila odlično 1. mesto ter se tako na najlepši možen način vrnila na 
blazine. Njen uspeh je v družinski zbirki medalj, v kategoriji do 32 kg 
dopolnila še mlajša sestra – Zoja Munda, ki je morala premoč priznati 
le tekmici v finalu in na koncu osvojila ravno tako odlično 2. mesto. 
S tem sta se sestri Evelin in Zoja Munda uspešno vrnili na blazine in 
dali tekmicam jasno vedeti, da velja na njiju računati tudi v prihodnje. 
Želimo jima čim več uspeha tudi v prihodnje.

Mag. donald rus, podpredsednik Judo kluba Juršinci

JUdo kLUb JUršinCi
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Prazniki konec leta 2016 so že tik pred vrati in ker je leto ponovno 
naokrog, želimo gasilci PGD Grabšinski breg povzeti, kaj se je leta 
2016  dogajalo v Prostovoljnem gasilskem društvu Grabšinski breg.
Že vsa leta nazaj, in tako je bilo tudi v tem letu, smo takoj po prehodu 
v novo leto naredili pregled aktivnosti in obiskali vsa gospodinjstva v 
občini z gasilskim koledarjem za leto 2016. Za vse  prijete prispevke 
se ponovno zahvaljujemo vsem, ki ste po svojih močeh prispevali za 
delovanje društva.
Konec meseca januarja smo tradicionalno gostili starejše gasilke in 
gasilce na vsakoletnem srečanju, kjer so se ob dobri hrani in pijači 
ter prijetnem pogovoru o preteklih časih spomnili na prehojeno pot v 
gasilskih vrstah.
Kot osrednji dogodek v društvu je vsakoletni občni zbor, ki je bil 
pripravljen na pustni petek. Na občnem zboru smo pregledali delovan-
je v preteklem letu, si zadali naloge za tekoče leto in bili veseli oprav-
ljenih izobraževanj za čin gasilca naših novih operativnih moči. V čin 
gasilca so napredovali: Katja Frlež, Katja Tuš, Sandra Matjašič, Nina 
Fistrovič, Simon Druzovič, David Holc in Tadej Holc. Kot je razbrati, 
je bilo večina žensk, kar dokazuje, da se tudi na reševalnem področju 
ženske enakovredno vključujejo in enakovredno kosajo s predvsem 
moškim področjem. Po uradnem delu je sledilo veselo druženje ob 
zvokih ansambla in obisku pustnih mask. 
Člani društva smo se v začetnih mesecih udeleževali občnih zborov 
sosednjih društev in gasilskih zvez, na katere smo bili povabljeni.
Kot vsako leto smo se konec aprila zbrali v večjem številu in s skup-
nimi močmi podrli in izvlekli majsko drevo ter nabrali material za 
majski kres. Zadnjega aprila, na predvečer praznika dela,  smo zakurili 
kres in priredili srečanje vaščanov ob kresu, kjer smo poskrbeli, da 
prisotni niso bili lačni in žejni. Tudi v letu 2017 ne bo  drugače in vas 
vljudno vabimo že sedaj. 
V začetku maja smo se na Florjanovo nedeljo udeležili svete maše v 
farni cerkvi sv. Lovrenca v čast zavetnikov gasilcev, svetem Florjanu, 
ki jo je daroval župnik Dušan Todorovič. 
Že od začetka leta smo pripravljali predstavitev in utemeljitev potrebe 
po nabavi novega gasilskega vozila GVC 16/25 za potrebe PGD 
Grabšinski breg. Ker smo med letom od Občine Juršinci pridobili 
odobritev nabave novega gasilskega vozila tudi za naše društvo, smo 
si v sredini junija ogledali proizvodnjo in izdelavo gasilskih vozil pri 
proizvajalcu, ki je izdelal tudi naše sedanje vozilo. Ogledali smo si 

postopke in način izdelave ter trenutne smernice sodobnih gasilskih 
vozil. Ta ogled nam je podlaga za pripravo seznama potrebne opreme 
in orodja, ki bo vključeno v novo gasilsko vozilo. Predvidoma bo 
nabava stekla v letu 2018 za podvozje in v letu 2019 za nadgradnjo. 
Želimo, da bi novo vozilo bilo predano svojemu namenu ob obletnici 
društva. Za vse dejavnosti v povezavi s tem projektom vas bomo še 
obvestili. 
Avgusta, v času dopustov, smo ponovno imeli na obisku naše prijatelje 
gasilce iz avstrijskega mesta Hartberg, ki so nas tudi povabili na ogled 
in testiranje njihove nove pridobitve, povsem novo zasnovano gasil-
sko vozilo izdelovalca Rosenbauer z vgrajenim CAFS sistemom za 
izdelavo gasilne pene. Ogled vozila je porodil veliko idej, ki jih želimo 
vključiti tudi v naše novo vozilo. Obisk pa ni minil samo z ogledom, 
ker so nas ponovno presenetili z različno opremo, ki jo bomo lahko 
koristili pri gasilsko-reševalnih akcijah.
Septembra so se naše članice udeležile srečanja članic Podravske 
regije, ki je potekalo v Leskovcu, kjer so jih z glasbo razveselili 
Poskočni muzikantje. V drugi polovici meseca in v začetku oktobra 
smo si lahko ogledali še drugega slovenskega proizvajalca gasilskih 
vozil Euro GV v Ilirski Bistrici. Tudi na teh predstavitvah smo dobili 
ogromno informacij in idej, ki nam bodo v pomoč pri načrtovanju 
novega vozila.
Konec meseca oktobra smo opravili operativni pregled društva in v 
mesecu požarne varnosti smo v PGD Grabšinski breg pripravili ve-
liko operativno taktično vajo, ki je bil velik izziv za vse sodelujoče 
gasilce zaradi težavnega dostopa in izredno težkega terena. Za tovrst-
no vajo smo se odločili zato, da preverimo operativno sposobnost 
naših društev v GZ in tudi sosednjega društva Polenšak. Lokacija 
vaje je bila družinska hiša Matjašičevih na naslovu Sakušak 66. Sama 
postavitev objekta je zelo zanimiva, ker je dostop do stanovanjske 
hiše mogoč samo po ožji dovozni cesti, ki smo jo za potrebe vaje za-
maskirali s predpostavko, da je na dovozni poti zemeljski plaz. Vaja 
je bila zasnovana za gašenje iz dveh smeri, pri čemer je bila prva do-
bava vode iz gasilskih vozil, kjer je bilo potrebno postaviti preko 120 
metrov cevovoda po dovozni cesti. Drugi najbolj zanimiv in tehnično 
zahteven del pa je bilo črpanja vode iz ribnika pri Jožetu Novaku na 
naslovu Juršinci 27/a in transport po hribu do stanovanjske hiše. Za 
izvedbo tega dela je bilo sestavljeno preko 470 metrov tlačnih cevi 
in premagana višinska razlika 75 m. Za transport vode smo uporabili 
3 motorne brizgalne, ki smo jih postavili v verigo, za katero je bila 
potrebna dobra usklajenost strojnikov in poveljujočega kadra. Vsem 
sodelujočim gasilcem in ekipi prve pomoči Civilne zaščite Občine 
Juršinci gre zahvala, da je vaja stekla in bila izpeljana natanko tako, kot 
je bilo zamišljeno. Tudi čas same izvedbe je presenetil, ker je bila voda 
izredno hitro speljana po hribu do simuliranega požara hiše. Izvedbo 
vaje si je ogledala direktorica občinske uprave Saša Golob Hodnik 
in občinski svetnik Ivan Toplak. Zahvaliti se želimo tudi vsem, ki so 
nam omogočili izvedbo takšne vaje, predvsem družini Matjašič in 
Jožetu Novaku. Z uspešno izpeljano vajo smo dokazali, da smo kos 
tudi najbolj zahtevnim situacijam, ki jih lahko srečamo v naši okolici.
Konec leta je že čas za nabavo koledarjev in obisk vseh krajanov 
občine Juršinci z željo, da vam vsi trenutki v prihajajočem letu 2017 
minejo, kot jih sami želite.
Ker tudi v bodoče dela ter aktivnosti na našem področju ne bo zman-
jkalo, vabimo k sodelovanju tako mladino, srednjo in tudi starejšo gen-
eracijo. Obrnete se lahko na vse člane društva, ki so vsem znani, ker 
smo člani prisotni na vseh ravneh lokalnega in družbenega življenja.

kako Je MiniLo Leto 2016  
v pgd grabšinSki breg
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V soboto, 8. oktobra 2016, smo ujeli še zadnji lep vikend za obisk 
gora in izvedli pohod po Kamniško-Savinjskih Alpah. Poleg članov 
ŠD Juršinci smo povabili tudi vse ostale zainteresirane, da se nam 
pridružijo. Zbralo se nas je 24 in tako smo se v jutranjih urah odpravili 
iz središča Juršincev. Najeli smo tri kombije, v katerih smo se udo-
bno pripeljali do Logarske doline. Preden smo nadeli nahrbtnike in 
se podali na pot navzgor, smo se okrepčali z domačim kruhom in 
dobro pečenimi rebrci, že prej pa smo imeli postanek za kavo in čaj. 
Po uvodnem »selfiju« smo se odpravili proti Okrešlju. Vsak je po 
svojih močeh premagoval planinsko pot, na kateri smo večkrat pos-
tali, najprej pri slapu Rinka, občudovali naravo, fotografirali,si od-
dahnili in se okrepčali. Vsi smo prišli na vrh, ki leži na 1.396 metrov 
nadmorske višine. Nekateri smo se podali še malo naprej, ostali so se 
vrnili v dolino. Polni planinskih vtisov smo se ustavili še na kmetiji, 
kjer smo imeli ogled in pravo degustacijo domačih dobrot. A vsi se 
še nismo odpravili domov, en kombi je nadaljeval pot proti Ljubljani, 
kjer je zvečerpotekalatekma v nogometu Slovenija–Slovaška. Tako 
smo združili prijetno s koristnim in se na poti nazaj odpraviliše navijat 
v Stožice, seveda uspešno. 
Hvala vsem za prijetno družbo. Tudi v naslednjem letu pripravljamo 
več izletov in obiskov naših gora, zato vas že zdaj vabimo, da se nam 
pridružite. 

Sabina Zorko 

iZ LogarSke doLine na okrešeLJ

V prihajajočih dneh vsem občankam in občanom občine Juršinci, pri-
jateljem in znancem želimo vesele božične praznike in vse najlepše v 
letu 2017. Naj se vam izpolnijo tiste skrite in tihe  želje, ki jih nosite 
v svojem srcu.

Z željo po druženju brez nesreč se bomo novim ciljem naproti podali 
gasilci PGD Grabšinski breg tudi v letu 2017.
Z gasilskim pozdravom >>NA POMOČ<<.

gasilci pgd grabšinski breg
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Živimo v času, v katerem se nam zdi, da je vse  obrnjeno na glavo. 
Zdravniki uničujejo zdravje, pravniki uničujejo pravico, univerze 
uničujejo znanje, vlade uničujejo svobodo in mediji uničujejo infor-
macije. To je čas, ko z materialnostjo začarani človek pristaja na vse 
večjo omejevanje svoje svobode.
Vsi ljudje imamo fizično enaka telesa, naše sposobnosti pa se močno 
razlikujejo. Tisto, kar sposobnega, ustvarjalnega in srečnega človeka 
dviguje nad sivo povprečje ljudskih množic, je moč njegovega duha 
in raven njegove zavesti. Zato bi se v tem prazničnem božično-

novoletnem času morali vprašati, kdo sem, ne pa, kaj imam.Položaja, 
v katerem smo se znašli,ne morejo rešiti finančniki, ekonomisti ali 
politiki, kot nekateri verjamejo, ampak samo mi sami, kajti to je kriza 
našega duha. Eden od načinov, kako premakniti stvari na bolje, je prav 
gotovo ta, da nekaj naredimo tudi za druge. 
Veliko bi storili že, če bi se pridružili eni od humanitarnih ali 
človekoljubnih organizacij, kipomagajo preživeti tistim, ki jim je 
življenje obrnilo hrbet.  Gasilci našega gasilskega društva smo že 
zdavnaj presegli okvirje, saj delujemo veliko širše in že dolgo ne 

Pričel se je že veseli december. To je čas, ko smo ljudje bolj prijazni, 
predvsem pa polni pričakovanj. Pogosto potegnemo črto čez celo 
leto. Kaj je bilo dobrega? Bi lahko kaj izboljšal? Se moram komu 
opravičiti? Se moram komu zahvaliti? Da. Zahvaliti se moram članom 
KUD dr. Antona Slodnjaka Juršinci, ki s svojim delovanjem skrbijo za 
kulturno dogajanje v naši občini. 
Člani KUD dr. Antona Slodnjaka Juršinci  smo se v soboto, 3. de-
cembra, odpravili na izlet v Gradec.Niti mrzlo vreme nam ni pok-
varilo veselega vzdušja.Ogledali smo si predbožični Gradec, ki je že 
osvetljen z lučkami.Izlet odlikuje nenaporna vožnja, zanimivi ogl-
edi in obilica prostega časa za samostojne oglede in nakupovanje na 
stojnicah. Gradec je drugo največje avstrijsko mesto, ki se ponaša z 
enim najbolj bogatih adventnih sejmov v Srednji Evropi. Simpatično 
mestno jedro je na listi svetovne kulturne dediščine Unesco, že dvaj-
seto leto zapored pa so v atriju graške Deželne hiše na ogled jaslice iz 
ledu, za katere porabijo skoraj 50 ton ledu.
Po prihodu v Avstrijo, smo naredili postanek v  nakupovalnem centru 
ShoppingCitySeiersberg, kjer smo pomalicali, popili kavo in  imeli 
možnost nakupiti božična darila.V  prestolnico avstrijske Štajerske 
smo prispeli v dopoldanskih urah. Po prihodu v Gradec, smo se  na-
jprej sprehodili po simpatičnem mestnem središču. Videli smo mestni 
trg, najstarejšo pekarno, palačo Habsburžanov, nato pa smo odšli do  
deželnega dvorca, kjer smo si ogledali slavne ledene jaslice, ki jih v 
mestu tradicionalno postavljajo od leta 1996.
Ogledali smo si muzej starega orožja , kjer v štirih nadstropjihrazstav-
ljajo ščite, oklepe, meče, sulice, puške iz različnih stoletij.Nato smo 
se z vzpenjačo, nekateri pa tudi peš,povzpeli na grajski grič ter se 
sprehodili do znamenitega graškega stolpa z uro. Z griča je bil čudovit 
razgled na mestno središče. 
Seveda pa je bilo tudi nekaj prostega časa za sprehod po praznično 
okrašenem mestu, za nakup darilc na okrašenih stojnicah, kuhano 
vino in vročo čokolado. Utrujeni in polni vtisov smo se domov vrnili 
v večernih urah.                       Za kUd Juršinci zapisala Lidija kunčnik

pgd gabrnik – drUštvo Z veLiko ZačetniCo

čLane kUd-a navdUšiL predboŽični gradeC
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pomagamo zgolj pri gašenju požarov. Dejavni smo tako na humani-
tarnem, izobraževalnem, tekmovalnem, družabnem, kakor tudi na 
kulturnem področju. 
V letošnjem letu je naše društvo sledilo smernicam delovanja, ki smo 
si ga zastavili na občnem zboru na začetku leta. Večji poudarek smo 
dali krepitvi medsebojnih vezi, ker se zavedamo, da samo tako lahko 
uspešno uresničimo zastavljene cilje. Prav zaradi uspešno zaključenih 
nalog, ki si jih vedno znova in znova zastavljamo, je naše društvo pri-
dobilo spoštovanje, ne samo med nami enakimi,  ampak tudi med vami, 
spoštovane občanke in občani. To dokazujete s tem, da nas lepo spre-
jmete decembra,ko vas obiščemo z našimi koledarji na vaših domovih 
ter vam zaželimo samo najboljše v prihajajočem letu. To nam veliko 
pomeni in potrjuje naše prepričanje, da smo na pravi poti. Veseli nas, da 
naš vaško-gasilski dom v Gabrniku ni samo naš, z veseljem ga namreč 
delimo z mnogimi, ki potrebujejo prostore za vesele in tudi malo manj 
vesele dogodke. Vesel dogodek se bo zgodil tudi 21. januarja 2017, 
ko bo srečanje vaščanov Gabrnika in okolice v organizaciji Vaškega 

odbora Gabrnik. Omeniti moram tudi odlično sodelovanje s Športnim 
parkom Gabrnik, ki se iz leta v leto razvija in s svojo vsebino in doga-
janjem postaja vodilni športno- rekreativni center v naši občini.
Konec leta je čas, ko se za trenutek obrnemo nazaj, se še enkrat spom-
nimo na lepe in tudi na manj lepe trenutke, obenem pa že z nestrpnostjo 
gledamo naprej z novimi cilji in s pričakovanji.  Vendar se moramo 
zavedati, da nas bodo vsi uspehi zadovoljili in resnično osrečili šele 
takrat, kadar jih bomo delili s tistimi, ki jih imamo radi. To paje pred-
vsem odvisno od nas samih in ena od redkih stvari, na katero še lahko 
vplivamo v tem vrtiljaku življenja. 
V tem posebnem času člani PGD Gabrnik želimo vsem občankam in 
občanom, poslovnim partnerjem ter vsem prijateljem lepe božične 
praznike in srečno ter varno novo leto 2017. Upamo, da ostanete še 
naprej z nami. Spremljatenas na naši internetni strani www.pgdga-
brnik.siali na facebook profiluter se nam pridružite ali obiščete kakšno 
našo prireditev v letu 2017.SREČNO!

Miran MUHič pgd gabrnik

SrečanJe vaščanov rotMana  
in poStavitev  kLopotCa
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Prvo soboto v novembru se na pobudo predstavnikov vaških odborov 
Hlaponci, Kukava in Rotmanvsako leto zberemo pohodniki na tradi-
cionalnem Martinovem pohodu. Letošnji pohod je bil že kar osmi 
zapored, pohodniki pa so se letos zbrali v brunarici na Kukavi. Skupaj 
se nas je zbralo nekaj več kot 90, zato lahko z veseljem zapišemo, da je 
bila letošnja udeležba zelo dobra. Z nami je bilo letos ponovno veliko 
novih prijateljev pohodništva, kar nas še posebej veseli. 
Zjutraj smo se po tem, ko smo se opremili s spominskimi kozarci in 
traki ter okrepčali z odličnim golažem, ki ga je pripravila Marija Fras 
iz Hlaponcev, odpravili na 10 km dolgo pot čez Kukavo, Rotman, 
Hlaponce in potem nazaj na Kukavo. Tudi vreme nam je prizaneslo in 
nas le za kratek čas osvežilo z rahlo prho ter opozorilo, da zna vreme 
v novembru biti še kako nepredvidljivo. 
Ne glede na vreme smo se pohodniki tudi letos imeli izjemno lepo. 
Vzdušje na pohodu je bilo sproščeno in veselo, še posebej, ker sta 
nas ponovno spremljala naša stara znanca – mlada muzikanta s har-
moniko in klarinetom. 
Da je pohod uspel, se velja zahvaliti predvsem vaščanom Kukave in 
ostalim domačinom, ki so nas ob poti ustavili in postregli s svojimi 
dobrotami. Zahvaljujemo se družinam: Olge Golob, Angele Osterc 
in Ludvika Kokola iz Kukave, Klavdije Roškar iz Gabrnika, Ivana 
Vičarja, Branka Kralja in Franca Kovačeca iz Rotnama ter Slave 
Kokol in Branka Bezjaka iz Hlaponcev. Zahvala gre tudi vsem tistim, 
ki niso omenjeni in so pomagali tem družinam, da so bile njihove 
mize ob našem prihodu polne dobrot. Pri tem na postojankah tudi do-
bre domače kapljice ni manjkalo. Vsaka postojanka je tako ponujala 

oSMi tradiCionaLni Martinov poHod  
Med vaSMi HLaponCi, kUkava in rotMan

nekaj posebnega, še posebej pa je letos pohodnikom teknila domača 
»jabošnica« gospodarja Franca Kovačeca iz Rotmana, ki je tudi v 
našem okolju prava redkost in jo žal le redko kje imajo. Tudi drugače 
se je za vsakega nekaj našlo, saj so zraven naštetega pohodnikom ob 
poti teknili še meso iz »tunke«, »luk« na kruhu in izvrsten gemaj.
Našo pot smo zaključili na mestu, kjer smo jo začeli – v brunarici na 
Kukavi. Tam se je skupno druženje tudi po pohodništvu kulinarično 
nadaljevalo, saj nas je pričakala še pečenicaz zeljem. Tekom dneva 
je bilo vsega v izobilju. Dobro vzdušje se je nadaljevalo in zato so se 
pohodniki v brunarici zadržali še dolgo v noč. 

Mag. donald rus, občinski svetnik
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23. 11. 2016 smo se vaščani Hlaponcev skupaj s člani Kulturnega 
društva Hlaponci zbrali v vaškem domu in si toplo jesensko večer 
popestrili z izdelavo adventnih venčkov. Gre za tradicionalen običaj, 
ki ga ohranjamo v vasi, zato smo se dejstva, da so na tokratno srečanje 
prišli tako mladi po starosti in mladi po srcu, še posebej razveselili. 
Vsak sodelujoči je za svojo družino izdelal svoj adventni venček. 
Vsak je naredil po svoje posebnega in vsak zase najlepšega. Skupaj 
smo ponovno poskrbeli za izmenjavo izkušenj, si medsebojno poma-
gali in se v najlepši luči pripravili na prihajajoče se praznike. Nastali 
so čudoviti izdelki, na katere smo vsi zelo ponosni. Čestitke vsem 
vaščanom za uspešno izvedeno delo in ohranjanje že več let trajajoče 
vaške tradicije. Za takšna srečanja se vsekakor velja truditi tudi v pri-
hodnje. Vaščani Hlaponcev se zagotovo bomo.

Mag. donald rus, občinski svetnik

iZdeLava adventniH venčkov v HLaponCiH

Saj kar ne moremo verjeti, kako čas hitro beži. Smo že v prazničnem 
decembru in v naših domovih imamo že postavljene adventne vence. 
Adventni venec smo naredili tudi mi v Grlincih, in sicer tako kot lani 
- ob naši kapeli. Izdelali smo ga s skupnimi močmi iz smrekovih vej 
in bršljana. Za oboje sta priskrbela Roman Frlež in Franček Pignar. 
Smrečje smo z žico pritrdili na obroč iz jekla, potem smo venec okrasi-
li še z vijoličnim trakom in pentljami ter s štirimi svečami. Prvo svečo 
je letos prižgal Franček Kosec, ki je tega dne praznoval rojstni dan. 
Po prižigu sveče smo skupaj molili rožni venec. Tudi vsako naslednjo 
nedeljo smo se ob 16.  uri zbirali pri kapeli in molili.
Tudi letos so naši moški, tako kot že nekaj let zapovrstjo, okrasili 
vas in kapelo z novoletnimi okraski, ki so nameščeni na kandelabre 
javne razsvetljave in pridajo poseben čar naši vasi in pripomorejo 
k prazničnemu vzdušju. Letos pa je naš sovaščan Ivan Divjak dal 
pobudo, da bi v kapeli postavili jaslice. Jaslice smo seveda vaščani 
postavili skupaj, večino potrebnega za njihovo postavitev pa je pris-
pevala družina Divjak.
V tako čudovito okrašeni vasi se prepuščamo prazničnemu vzdušju 
z željo, da vam prihajajoči božični prazniki prinesejo mnogo radosti, 
topline in družinske sreče; v letu, ki nam hiti nasproti, pa bodite pred-
vsem zdravi.                d.t.M.

POVABILO K POLNOČNICI
Tudi letos gremo iz Grlincev peš k polnočnici. Odhod izpred 

kapele je ob 22. uri. Pot nas bo vodila čez »Pesjak in Alelujo« do 
naše cerkve. Prav prijazno povabljeni.

grLinčanarJi

praZnično vZdUšJe v grLinCiH

V vaškem domu v Hlaponcih, se v jesensko zimskih mesecih, vsak 
četrtek med 18.00 in 18.45 uro izvaja fizioterapevtska telovadba, s 
poudarkom na vajah za hrbtenico. Vadbo vodi diplomirana fizioter-
apevtka Barbara Avguštin. Pridne vaščanke Hlaponcev tako ne skr-
bijo samo za to, da se naši ljudje družijo ob različnih delovnih akcijah, 
ampak znajo poskrbeti tudi za svoje zdravje. Za vse tiste, ki vas to 
zanima in bi tudi sami radi sodelovali pri vadbi, nas obiščite in se nam 
pridružite.    

mag. donald rus, občinski svetnik

FiZioterapevtSka teLovadba  
Z vaJaMi Za HrbteniCo v HLaponCiH
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V vasi Senčak že več let zapored izvajamo delovne akcije, da odstran-
imo odvečno zemljo s cest in predolge veje z dreves. Vsako leto iz-
vedemo dve takšni akciji – eno spomladi in eno jeseni.Po uspešno 
končani delovni akciji  sledi veselo druženje vaščanov z odlično 
malico in dobro kapljico.

 Avgusta vaški odbor organizira tudi postavitev klopotca pri razgled-
nem stolpu, kjer se združita obe vasi: Senčak pri Juršincih in Senčak 
pri Sv. Tomažu. Poskrbimo za dobro hrano in pijačo, seveda ne manjka 
tudi dobre glasbe, da se lahko pleše in nori še dolgo v noč.

vaški odbor Senčak

Vaščani Hlaponcev se družijo ob različnih priložnostih čez celo leto. 
Tudi drugo soboto v avgustu je bilo v Hlaponcih veselo. Tokrat pose-
bej veselo, ker so združili dva vaška dogodka – srečanje vaščanov in 
postavitev vaškega klopotca. V vasi je namreč že dolga leta običaj, da 
okrog 15. avgusta vsako leto postavijo vaški klopotec. Pa tudi srečanje 
vaščanov počasi postaja vsakoletna tradicija. Ker so skozi vse leto 
delavni in marljivi, jim je bilo vreme tokrat naklonjeno, saj je poletno 
sonce grelo pozno v večer. Ker seveda na takšnih srečanjih brez glasbe 
ne gre, sta vse zbrane tudi letos zabavala muzikanta, ki sta ostala vse 
do konca – pozno v noč. 
Bilo je tako zabavno, da so morali na koncu kar pohiteti, da so postavili 
klopotec na svoje mesto, še preden bi jih dobila noč. 
Oba vaška običaja bodo zagotovo še ohranjali, saj ko se vaščani ob 
tovrstnih srečanjih dobijo skupaj, pozabijo na vsakodnevne tegobe 
in raje obujajo spomine in se veselijo. Zraven tega se jim porodi 
tudi kakšna nova dobra ideja ali izrečepredlog, kako kakšno stvar še 
izboljšati. Predvsem slednje je vsekakor dobrodošlo, saj več glav več 
ve. Predvsem so vedno veseli, če se porodi kakšna koristna ali zabavna 
stvar in se jim pri tem pridruži še kakšen par pridnih rok.
V začetku oktobra so se vaščani Hlaponcev še zadnjič zbrali na 
delovni akciji v letu 2016. Tokrat so se lotili postavitve soh za vaške 
brajde ob vaškem domu v Hlaponcih. S tem, ko so zaključili z deli v 

letošnjem letu, so si pravzaprav odprli še druga nova dela v prihodn-
jem letu. Tako jim dela v prihodnje zagotovo ne bo zmanjkalo, saj bo 
treba še marsikaj postoriti, da se bodo lahko vaščani usedli pod senco 
vaških brajd in se malce odpočili. Da bo senca pod vaškimi brajdami 
res prava, bodo v prihodnje zasadili še nekaj vinskih trt. Zraven tega se 
zavedajo, da bo vaško trto potrebno tudi redno negovati in jo primerno 
obrezovati. Da bo trta lepo rasla, na njej pa bo v jeseni tudi kaj sladkega 
za zobati, pripravljajo že v prihodnjem letu prav posebno in častno 
imenovanje. Imenovali bodo namreč prvega skrbnika vaške trte. Gre 
za odgovorno, predvsem pa častno nalogo, zato bo zanjo imenovan 
nekdo, ki v vasi uživa spoštovanje in zaupanje vaščanov. Kdo bo ta iz-
branec, je še skrivnost, bomo pa poskrbeli za to, da vam to razkrijemo 
v eni izmed naslednjih številk. 
V vaškem domu v Hlaponcih se v jesensko-zimskih mesecih vsak 
četrtek med 18.00 in 18.45 izvaja fizioterapevtska telovadba s pou-
darkom na vajah za hrbtenico. Vadbo vodi diplomirana fizioterape-
vtka Barbara Avguštin. Pridne vaščanke Hlaponcev tako ne skrbijo 
samo za to, da se naši ljudje družijo ob različnih delovnih akcijah, 
ampak znajo poskrbeti tudi za svoje zdravje. Vabimo vse tiste, ki vas 
to zanima in bi tudi sami radi sodelovali pri vadbi, da nas obiščite in 
se nam pridružite.    

mag. donald rus, občinski svetnik

SrečanJa vaščanov HLaponCev 

v SenčakU SMo deJavni
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MikLavŽevanJe na kUkavi
Na predvečer godu sv. Miklavža smo se zbrali na Kukavi 99, da  skupaj 
pričakamo Miklavža. V času naših staršev je Miklavž obdaroval 
pridne otroke s suhim sadjem in oreščki, poredne pa z šibo in repo. 
Danes pa so se te navade spremenile.Skupaj z otroki smo priklicali 
Miklavža, ki je najprej pustil parklje zunaj, potem pa smo jih spustili 
noter, da so malo »zaplesali«. Miklavž je imel seznam vseh otrok, 

ki so bili prisotni. Pogovoril se je z vsakim posebej, otroci pa so mu 
obljubili, da bodo pridni in bodo ubogali svoje starše. Nekateri otroci 
so zapeli, drugi kaj zmolili, Miklavž pa je vse razveselil z darili. Nato 
se je s parklji odpravil naprej, saj ga je tisti večer čakalo še polno dela, 
otrokom pa je obljubil, da se naslednjo leto zopet vidijo.

Jožica rakuša

Prvo nedeljo v decembru poobičaju in večletni tradiciji sveti Miklavž 
s svojimi zvestimi parkeljni obišče otroke v Hlaponcih. Letos je imel 
v Hlaponcih še posebno veliko dela, saj se je ob njegovem obisku 
zbralo kar 73 otrok, ki so se celo leto pridno učili ter po svojih močeh 
pomagali staršem. 
Najbolj pridni otroci so pripravili še presenečenje za svetega Miklavža, 
saj so zanj in za vse ostale otroke pripravili krajšo igrico. Ti otroci 
so si še posebej zaslužili darila, saj jih večina redno sodeluje vsako 

leto. Zaslužili pa so si darila tudi vsi ostali otroci, saj so zbrali dovolj 
poguma, da so obiskali svetega Miklavža. 
Da je bil tudi letošnji obisk svetega Miklavža obarvan z igro in 
veseljem, gre zahvala predvsem Leji Arnuš in Jasni Plohl, ki sta 
nastopajoče otroke pripravili na igro. 
Zahvaljujemo se tudi članom Kulturnega društva Hlaponci, ki se 
vsako leto trudijo, da otroke v decembru obišče in obdari sveti mož. 

mag. donald rus, občinski svetnik

obiSk Svetega MikLavŽa v HLaponCiH
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Komaj smo zakorakali v december, že nas je obiskal prvi od treh do-
brih mož – sveti Miklavž. 
Odbor za družbene dejavnosti Občine Juršinci in učenci Osnovne šole 
Juršinci smoletos pripravili miklavževanje, ki se je v večnamenski 
dvorani odvijalo v ponedeljek, 5. decembra, na predvečer sv. Miklavža.
V kulturnem programu so sodelovali učenci od 5. do 9. razreda 
in učenci Otroške folklorne skupine od 1. do 4. razreda pod men-
torstvom učiteljic in učiteljev: Anite Vindiš, Helene Šoštarič, Metke 
Pignar, DamjanaŠimenka, Darka Pavlina, Olge Kostanjevec ter vzgo-
jiteljic: Stanke Plohl in Nataše Šterman. Učenka Evelin Munda se je 
v uvodnem delu v vlogi zajčka, ki išče nekaj hrane v tej mrzli zimi, 
potožila gledalcem. Nagovorila je tudi župana, ki je zbranim namenil 
nekaj besed. Na koncu je otroke spodbudila, da so skupaj priklicali 
Miklavža. Vlogi zlobnih parklov sta odigrala Ema Tancoš in Tilen 
Verbančič. Bojana Krivec, Julija Novak in Teja Horvat so spremljale 
Miklavža in mu pomagale deliti darila.Učenci Otroške folklorne sku-
pine so predstavili rajalno igro Potujemo v Jeruzalem, zaplesali prire-
jene ljudske plese: Kačo vit, Zibenšrit in Rašplo. Splet so zaključili z 
besedno igro Gremo domu.
Miklavž je povabil še ostale otroke, da mu povejo, če so bili pridni, da 
mu kaj zapojejo, zmolijo in povejo kakšno pesmico. Zbrali so pogum 

MikLavŽevanJe v JUršinCiH

in korajžno stopili predenj ter mu zapeli pesmice, povedali molitvice 
…Veseli smo, da lepo tradicijo ohranjamo iz leta v leto. Še bolj pa nas 
veselijo srečni obrazi otrok ob obdarovanju.
Vlogo Miklavža je odigral g. Frlež. Za njegovo kostumsko podobo in 
njegovih spremljevalcev je tako, kot že vsa leta do sedaj, poskrbela 
ga. Tončka Žmauc.Darila, brez katerih sv. Miklavž nikoli ne pride, je 
prispevala Občina Juršinci.
Miklavž je polepšal ta večer otrokom. Tudi odrasli polepšajmo drug 
drugemu čim več časa z dogodki, ki nas bodo notranje bogatili in 
razvedrili.Vsem želimo čim več izpolnjenih želja in naj bo veseli de-
cember kar se da vesel.                                                                Metka pignar

Kulturno naravoslovno društvo Naša zemlja je v šolskem letu 
2015/2016  razpisalo literarni, likovni in fotografski  natečaj z 
naslovom: »Moja domovina – Od zrna do kruha«.Na razpis likovnega 
natečaja smo se odzvali učenci 2. in 3. razreda naše šole.Likovni 
natečaj je bil namenjen učencem od 1. do 9. razreda osnovnih šol in 
dijakom srednjih šol. Na društvo smo lahko z vsake šole v naši državi 
in iz zamejstva poslali največ tri likovne prispevke iz posameznega 
razreda. Tema za likovne izdelke je bila: različna žitna polja, kozolci 
z žitom, mlini, domačije s krušnimi pečmi, ki jih najdemo v večini 
slovenskih krajev; motivi so bili zastavljeni široko in v celoti pov-
ezani z ožjo ali širšo domovino. Učence so oz. smo želeli spodbuditi, 
da na likovni način izrazijo svoj odnos do teme »Od zrna do kruha«. 
To so lahko storili v katerikoli likovni  tehniki in v poljubni velikosti. 
Učenci 2. razreda so izdelali grafiko v tehniki monotipije z motivom: 
Žrmlje. Učenca Nino Šoštarič in Mai Pak sta za svojo likovno delo 
prejela priznanje.V 3. razredu so učenci naslikali motiv: Sejalec v teh-
niki akvarela. Učenka Maruša Gril je za svojo sliko prejela priznanje.
Učencem čestitam. Želim, da ta dar ustvarjalnosti negujete tudi v 
bodoče.                                                                            Mentorica: Metka pignar

nagraJenCi Likovnega natečaJa
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Ste mislili, da smo se 25. 11. 2016 ustrašili mrzle noči? Ne, motite 
se. Kljub mrzlemu vremenu, ki  ga kasneje sploh nismo več čutili, 
smo se ob 18.30 zbrali v našem vrtcu. Skupaj nas je bilo 19 otrok in 
vzgojiteljice. Bili smo v velikem pričakovanju, kako bomo preživeli 
noč v vrtcu. Najprej smo se s svetilkami odpravili v temo na sprehod 
po Juršincih. Na igrišču pri lovskem domu smo se igrali skrivaln-
ice v temi, eksperimentirali s svetilkami ter premagovali strah pred 
temo. Ko smo se vrnili v vrtec, smo si ogledali dramatizacijo Matevž 
noče zaspati, ki so nam jo odigrale vzgojiteljice vrtca. Tako kot vsako 
leto nas je tudi tokrat obiskala ravnateljica Jelka Svenšek. Sledila je 
večerja in umivanje zob. Nato se je začela naša težko pričakovana ura, 
ko smo lahko s prižganimi svetilkami in v pižamah v temi zaplesali ob 
otroški glasbi – »PIŽAMA PARTY«. Ples v pižamah se je končal ob 
22. uri, ko smo ob pravljici utrujeni zaspali. 

preŽiveLi SMo noč v vrtCU

Četudi so nas obiskali kakšni duhci ali škratje, jih mi nismo slišali. 
Preživeli smo zelo lepo in mirno noč v našem vrtcu. pripravila: tanja kvar

Zdrava prehrana je zagotovo eden od pomembnih 
dejavnikov zdravega načina življenja. Starši in vzgo-
jiteljice morajo biti našim malčkom zgled, zato je 
prav, da jemo skupaj in se o hrani in načinu prehran-
jevanja tudi pogovarjamo. Med zdravo prehrano sodi 
tudi med. Kako je med zdrav, se zavedamo že v vrtcu, 
zato smo v okviru projekta »Medeni zajtrk« desetič 
zapovrstjo povabili čebelarje iz Čebelarskega društva 
Juršinci. Otroci so okušali sladkobo medu, predvsem 
pa so spoznavali, kako koristen in zdravilen je med za 
zdravje.
Čebelarji so nas  sprva pozdravili s čebelarskim pozdra-
vom »naj medi« Po zajtrku smo zapeli pesem Lojzeta 
Slaka Čebelar, najprej celotna šola, nato pa še v vrtec. Čebelarji so nam 
veliko pokazali ter povedalio čebelarskih pripomočkih, ki spremljajo 
čebelarja pri svojem delu.
Čebelarji ČD Juršinci skupaj z člani čebelarskega krožka so na zelo 
prijeten in otrokom razumljiv način predstavil čebeljo družino, nji-
hovo življenje, delo čebelarja ter vrste medu. Otroci so dobili tudi 
informacije o delu čebelarja v čebelnjaku in pripravi čebeljih izdelkov 
za uporabo. Ugotovili smo, da je življenje čebel izredno zanimivo in 

deSeta obLetniCa Medenega ZaJtrka 
v vrtCU JUršinCi

V petek, 23. 12. 2016, v večnamenski dvorani v 
Juršincih
 
»SREČEN OTROK JE NASMEJAN OTROK, 
ZATO JIM POMAGAJMO, DA BODO SREČNI 
IN NASMEJANI.«
Športno društvo Juršinci in Oktoberfešta Juršinci smo se odločili, da 
skupaj pomagamo otrokom iz Juršincev, zato prirejamo dobrodelno 
stand-up komedijo Tadeja Toša. Ves zbrani denar, ki bo ostal od vs-
topnic (ko poplačamo vse stroške – Tadeja Toša itd.)  bo namenjen 
Osnovni šoli Juršinci in Vrtcu Juršinci. Ker smo po duši športniki, 
se bomo zavzeli, da bo denar porabljen za športne namene (nabava 

smučarske opreme, čelad, oprema za gimnastiko…). Tudi Tadej Toš 
bo prispeval nekaj svojega honorarja za to. Ker pa vemo, da so stroški 
organizacije visoki (ozvočenje, dvorana, plakati, letaki, pošta-letaki, 
vstopnice…) in ker delamo vsi dobrodelno, vas naprošamo, da nam 
pomagate in skupaj bomo naredili nekaj dobrega ter pomagali našim 
najmlajšim.
Cena vstopnice:  10 evrov
Predprodaja kart: Bar Kaučič, Okrepčevalnica pri Darinki, 
Okrepčevalnica Pumpa – Juršinci.
Če imate kakšno vprašanje, smo vam na voljo na 041-942-954 ali na 
daceh7mail.com.

športno društvo Juršinci in oktoberfešta Juršinci
kristjan Lovrec in darjan čeh

pravzaprav precej zapleteno, zato bomo čebele in njihove izdelke še 
bolj spoštovali, kot smo jih do sedaj. Ob deseti obletnici medenega 
zajtrka so prejeli priznanje čebelarske zveze Slovenije:Osnovna šola  
Juršinci, Občina Juršinci ter Čebelarsko društvo Juršinci.
Namen medenega zajtrka v vrtcu je bil, da otroci že v rosnih letih 
spoznajo, kako nepogrešljive so čebele v naravi in kako pomemben 
in zdrav je med v prehrani. S pomočjo medu bomo v vrtcu še naprej 
skrbeli za naše zdravje.                                                                                     d. š.

dobrodeLni Stand Up – tadeJ toš
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V vasi Kukava živi štiriinsedemdesetletni izdelovalec jaslic, Franček 
Plohl. Izdeluje orientalske betlehemske jaslice in ima v svojem domu 
pravi muzej jaslic.
Franček Plohl je član Društva jasličarjev in je kar 40 let delal v Avstriji, 
kjer se je na tečaju tudi izpopolnil za izdelovanje jaslic. Znanje, ki si ga je 
pridobil na tečaju, je bogato prinesel domov, ko se je upokojil.Navdih za 
izdelovanje je dobil že v otroštvu od svojih staršev. Njegov dom je bogat 
s številnimi jaslicami, ki so prave umetnine, saj takih jaslic ni videti daleč 
naokrog in so res nekaj posebnega.Vsake izdelane jaslice so unikatne, 

drugačne, neponovljive. Franček je velik ljubitelj umetnosti, kar je videti 
in zaznati na vsakem koraku njegovega doma.Jaslice, ki jih ima Franček 
postavljene po stanovanju, so prava zbirka in so narejene po svetopisem-
skem betlehemskem izročilu. Kar 20 let Franček jaslice izdeluje ročno v 
priročni delavnici, kajti to je del njegovega življenja. Sam pravi, da jaslice 
izdeluje z dušo in srcem ter da za izdelovanje moraš imeti navdih, ljubezen, 
veselje ter vztrajnost, kar Franček – sodeč po videnem na Kukavi – res ima. 
Pred nekaj leti so bile njegove jaslice na ogled postavljene tudi v cerkvi sv. 
Lovrenca v Juršincih.                                                                                                               d.š.

JaSLiCe na kUkavi  So prava UMetnina

Naša kmetija v sklopu tradicionalno slovenskega zajtrka odpre svoja 
vrata za otroke osnovnih šol in tudi druge obiskovalce. Letos so nas 
obiskali otroci 4. a-razreda  OŠ Juršinci in učenci 5. razredov OŠ Olge 
Meglič.
 Najprej smo si kmetijo ogledali. Otrokom smo predstavili živali, opis-
ali, kako poteka delo v hlevu, pokazali kmetijsko mehanizacijo ter 
jim predstavili našo dopolnilno dejavnost – sirarstvo. Celotno pred-
stavitev so spremljali z zanimanjem. Pripravili smo jim tudi manjšo 
degustacijo, kjer so lahko poskusili domače sire in domači kruh z 
domačim putrom. Za piko na i so si otroci izdelali svoj jogurt. Ponudili 
smo jim domači navadni jogurt, jabolka in banane, med, cimet, ovsene 

kosmiče, domače marmeladein čokolado. Odziv je bil odličen, saj so 
se otroci izkazali v svojih kreacijah  in na koncu tudi vse pojedli. To pa 
je pokazatelj, da so bili njihovi recepti več kot vrhunski. 
Sporočamo vam da bo Antoličova sirarna odprta vsaki dan, tudi 
med prazniki. Na voljo bodo vsi izdelki (jogurti, mladi siri, skuta, 
kisla smetana, puter, sir Antolič), ki so lahko tudi čudovito božično-
novoletno darilo. Vabljeni.
Hrgovi želimo vsem občankam in občanom lepe praznike, obdane 
z blagoslovom, s toplino, srčnostjo in z družinsko srečo. Novo leto 
2017 vam naj prinese same lepe stvari. Bodite srečni, zdravi, strpni in 
polni razumevanja, predvsem pa se imejte radi.                 kmetija Hrga

kMetiJa Hrga: tradiCionaLni SLovenSki ZaJtrk
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JAVNA OBJAVA
Uprava enota Ptuj je na podlagi 13.a člena Zakona o 
spremembah in dopolnitvah zakona o varstvu doku-
mentarnega in arhivskega gradiva ter arhivih (Ur. list 
RS, št. 51/2014) izločila projekte individualne grad-
nje fizičnih oseb, ki jim je potekel rok hrambe 10 
let, in sicer od leta 1995 do leta 2003. Projekti bodo 
predani v uničenje.
Vse stranke, ki jim je bilo izdano gradbeno do-
voljenje v tem obdobju, lahko pred uničenjem 
dvignejo svoj projekt na sedežu Upravne enote Ptuj, 
Slomškova ulica 10, soba št. 26, 1. nadstropje, vsak dan 
v času uradnih ur.
Rok za dvig projektov je 3 mesece od objave.

Upravna enota ptuj

S toplino božič naj vas greje,
naj vez med vami utrdi,
a novo leto naj zaseje,
kar vaše si srce želi.
Ljubezen, zdravje in obilje
bogato naj vas obdari
in vse začrtane naj cilje
v uspeh usoda spremeni.

Želimo vam srečen, topel božič in vse dobro v letu 2017 –
da bi znali v vsakem dnevu, ki je pred vami,
najti vsaj drobec sreče, radosti in zadovoljstva.
Čebelarsko društvo Juršinci

VABILO NA BREZPLAČNO PREDAVANJE  
O CESTNOPROMETNIH PREDPISIH

Člani Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Občine 
Juršinci organiziramo krajše brezplačno predavanje o cestnopro-
metnih predpisih. 
Predavanje bo izvedeno v petek, 13. 1. 2017, s pričetkom ob 17.30 
v Kulturni dvorani Juršinci. Na predavanju bodo znanje posre-
dovalipredavatelji šole vožnje podjetja Relax Trans d.o.o., ki imajo 
veliko izkušenj s tovrstnimipredavanji. 
Predavanje je namenjeno vsem voznikom v cestnem prometu 
(pešcem, kolesarjem, traktoristom, motoristom in mlajšim ter 
starejšim voznikom avtomobilov), saj bodo na predavanju pred-
stavili najpogostejše primere nepravilnosti, ki jih lahko nevede 
storimo v cestnem prometu. Poudarek bo na vožnji v krožišču, 
pravilni strani in smeri vožnje, srečevanju ter seznanitvi z nov-
ostmi, ki jih je prinesla zadnja sprememba in dopolnitevZakona o 
pravilih cestnega prometa in Zakona o motornih vozilih. 
Na predavanju bodo lahko udeleženci predavateljem sami za-
stavljali vprašanja, medtem ko predavatelji udeležencev ne bodo 
izpraševali ali testirali.
Predavanje bo trajalo dve uri in je namenjeno predvsem tistim, ki 
že imate opravljen vozniški izpit, a vam ni vseeno, kaj je novega in 
aktualnega v cestnem prometu. 
Pomembno je, da se v cestnem prometu počutite zanesljivo in 
varno, zatoželimo, da se predavanja udeležite. Vsako znanje je 
koristno. 
Za vse udeležence je zagotovljen prost vstop.

Mag. donald rus, občinski svetnik in 
predsednik SpvCp občine Juršinci

VABILO
V soboto, 21. januarja, s pričetkom  ob18. uri organiziramo 

tradicionalno prireditev KARTANJE MED VASMI Kukava,  
Mostje, Hlaponci in Rotman. Kartanje bo v vaškem domu v 

Hlaponcih. Poskrbljeno bo za jedačo in pijačo. Prijava je  
obvezna.  Prijave sprejemajo: Franc Šmigoc (031 494 420), 
Rus Donald (031 645 613)  in Branko Kralj (070 846 718). 

Vljudno vabljeni.

obveStiLa, vabiLa, obJave ...

VABILO NA OGLED JASLIC  
V  POSTOJNSKO JAMO

Vabimo vas na ogled jaslic v Postojnsko jamo, in sicer  
26. 12. 2016. Organiziran je avtobusni prevoz iz Juršincev. 
Več informacij dobite pri  
Branku Kolariču  
tel. št. 051 765 700

OGLED LOVRENČEVIH JASLIC NA 
KOKOLAJNŠČAKU

Vsi ljubitelji pohodništva, vsi, ki občudujete dela pridnih 
rok in se navdušujete nad neverjetnimi  idejami za praznično 
okrasitev, ste vabljeni na ogled Lovrenčevih jaslic na 
Kokolajnščaku. Tudi letos se bomo na ogled odpravili 
peš. Dobimo se 28. decembra ob 17. uri pri Marjanu in 
Mariji Munda, Juršinci 27/b. Od tam se bomo odpravili 
do kapele v Zagorcih, potem pa čez zagorske »Zasade« na 
Kokolajnščak. Po ogledu bo krajši postanek in prigrizek 
pri Terbučevih. Za tiste, ki domov več ne bodo zmogli peš, 
bomo priskrbeli prevoz.

Lepo vabljeni VSI ljubitelji pohodništva, in to ne glede na starost 
in ne glede na to, iz katere vasi naše občine prihajate. 
Pomembno je le, da imate v nahrbtniku veliko dobre volje.

vabijo grLinčanarJi.
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VARTIS - varnostni in požarni inženiring
Janez Čuček, s.p.
Podvinci 59a, 2250 Ptuj

Nudimo naslednje storitve:
● varnostni inženiring (ocene tveganja, usposabljanje, pregled delovne 
    opreme, meritve toplotnega okolja, osvetljenosti in meritve 
    notranjega hrupa), meritve el. instalacij in strelovodov,
● kompletne storitve iz požarne varnosti,
● storitve koordinatorja za varnost in zdravje pri delu na gradbiščih,
● svetovalec za ADR ( prevoz nevarnih snovi ),
● varnostni svetovalec za kemikalije,
● najem in postavitev gradbenih odrov (tipski in klasični),
● najem tovornega vozila do 3,5t,

Informacije: 031 332 238;  02 745 0651 
E-mail: vartis@teleing.com
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DELA OPRAVLJAMO TUDI 
PO ZAPISNIKU KATEREKOLI 

ZAVAROVALNICE!

Kukava 74, 2256 Juršinci
Tel.: 02 758 25 41, GSM: 031 494 420
e-pošta: smigoc.franc@amis.net

• Električna diagnoza BOSCH
• Izpušni sistemi
• Servis in priprava za tehnični pregled
• Montaža in prodaja gum
• Servisiranje, polnitev klimatskih naprav
• OZON - novo - Zagotavlja nenevarno 
nekemično dezinfekcijo vozila. Odstranitev 

alergenov, odstranitev neprijetnih vonjav  
v vozilu, primerno za klimatske naprave  
in oblazinjeno notranjost vozila.

Šmigoc Franc s.p.

Želimo vam vesel božič in vse dobro v letu 2017

Vas boli vrat, čutite bolečine v križu ali 
vaše telo potrebuje le malo sprostitve? 

Vabljeni v miren masažni salon, kjer vam 
nudimo pester izbor kvalitetnih masaž.

Naše storitve pa so lahko tudi lepo darilo.

Za dodatne informacije in naročilo, 
nas kontaktirajte.

Na Antoličevi 
kmetiji 

ponujamo sveže 
kravje mleko ter 
domače mlečne 

izdelke iz 
polnovrednega in 
pasteriziranega 

mleka:

• DOMAČI JOGURT - NAVADNI
• DOMAČI SADNI JOGURT 
   z dodatkom sadne BIO baze

• NEPASIRANA SKUTA
• KISLA SMETANA
• MLADI SIR Z ZELIŠČI ALI BREZ
  (odličen tudi za žar).

kmetijA ivAnA in RomAne HRGA
Kontakt: 02 754 60 43 ali 041 802 261 ali 

kmetija.hrga@gmail.com

Naše usluge in storitve:
- elektroinstalacije  jaki in šibki tok;
- instalacije alarmnih sistemov;
- strelovodne instalacije;
- instalacije centralnih sesalnih sistemov;
- varčna razsvetljava;
- meritve elektro in strelovod instalacij;
- produkti za široko potrošnjo;
- najem travnatega igrišča v Gabrniku;
- najem prostora za piknik v Gabrniku 
(nogomet, odbojka na mivki ...).


